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Brežice - Predsednik vlade 
RS Janez Janša je dan pred 
sestankom vlade v Termah Čatež 
in po obisku Nuklearne elek
trarne Krško gostoval v progra
mu Radia Brežice in Radia 
Sevnica. Pogovor kot neavtori
ziran povzetek objavljamo v 
časopisu. Med drugim je pred
stavil svoje stališče o gradnji 
drugega bloka krške nuklearke. 
Sicer ni napovedal, da bo to 
možnost javno izpostavila vla
da še v tem mandatu, je pa po 
njegovem mnenju takšna opcija 
smiselna. Najprej bo potrebno 
sprejeti odločitev o umestitvi 
odlagališča NSRAO, nato o po
daljšani obratovalni dobi NEK, 
vsekakor pa bo prišlo na vrsto 
tudi vprašanje gradnje novega 
bloka NEK. Tudi na zasedanju 
Sveta Evrope se države pri ener
getskem načrtu opredeljujejo za 
nadaljevanje koriščenja jedrske 
energije, ki se je izkazala za re
lativno varno, ne obremenjuje 
okolja in je ekonomsko učin
kovita.

...na strani 3 Ob prihodu v Posavje je predsednik Janez Janša najprej obiskal NEK. Foto: Blaž Šunta

Okrajno sodišče se bo selilo
Krško - V okviru vladne delegacije je Posavje obiskal tudi minister za pravosodje Lovro 
Sturm. Obiskal je delovno in socialno sodišče v Brežicah, vsa tri okrajna sodišča in okrožno 
sodišče v Krškem.

v Minister za pravosodje Lovro 
Sturm je bil navdušen nad delom 
sevniškega okrajnega sodišča, saj 
zadeve tekoče rešuje in nimajo 
nikakršnih sodnih zaostankov, zato 
ga Sturm uvršča med eno boljših

okrajnih sodišč v Sloveniji.
Tudi krško okrajno sodišče dobro 

dela, čeprav ima večji pripad zadev, 
na okrožnem sodišču pa se zadeve 
rešujejo tekoče, razen tako imeno
vanih pomembnih zadev. Zadovo-

ržavni sekretar Robert Marolt, predsednica sodišča Dušanka Weiss in 
Minister Lovro Šturm

ljen je bil s poročilom predsednice 
sodišča Dušanke Weiss, ki s spre
jetimi ukrepi zagotavlja, da tudi pri 
pomembnih zadevah čez eno leto ne 
bo več zaostankov. K temu bodo pri
pomogle še dodatne zaposlitve stro
kovnih sodelavcev, kar je sodišče že 
večkrat predlagalo, je pojasnil 
Sturm. Letos bodo to reševali v 
okviru javnih del, prihodnje leto pa 
z rednimi zaposlitvami.

Sicer pa je največji problem kr
škega sodišča prostorska stiska, saj 
sta v isti stavbi okrajno in okrožno 
sodišče in jima zmanjkuje prostorov. 
Zaradi pomanjkanja sodnih dvoran 
imajo lahko sodniki le po dva raz
pravna dneva. Ta problem boje letos 
rešen, zagotavlja minister Sturm. 
Okrajno sodišče se bo namreč pre
selilo v nekdanje prostore krške 
davčne uprave. S tem bo zagotov
ljena tudi večja varnost, da ne bo pri
hajalo do podobnih dogodkov, kot 
je bi napad na tožilca Jožeta Zevni
ka v Krškem. Prostori so že odkup
ljeni, ker pa gre za državno stavbo, 
sodišču ne bo potrebno plačevati na
jemnine, kar je zelo ugodno. Mini
ster za pravosodje Lovro Sturm je 
zagotovil, da se bo krško okrajno 
sodišče preselilo še letos, najverjet
neje po sodnih počitnicah. N.Č.C.

Prodali le 
stanovanji

Krško - Na Okrožnem sodišču v 
Krškem je potekala javna dražba za 
prodajo celotnega premoženja podjet
ja Jutranjka. Predmet prodaje so bile 
vse nepremičnine in premičnine in si
cer tovarniški kompleks v Sevnici, stroji 
in oprema, blagovna znamka Jutranj
ka, stara poslovna stavba v Brežicah ter 
enosobno in dvosobno stanovanje v 
Sevnici, ki sta bili last podjetja Jutranj
ka. Prodali sta se le stanovanji, za nak
up ostalega pa ni bilo interesentov.

Razkrita skrivnost 
Jule?

...stran 5

Nočem vojne s 
sokrajani!
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Kdaj znan 
program 
odpuščanja v 
Vipapu?
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Za vztrajne ni ovir 
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Jubilej brežiške 
glasbene šole
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Sevničani in Kixi 
izenačeni
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Dolenjska, Posavje
v v

ČIŠČENJE
NA VAŠEM DOMU
- ležišča (jogiji, francoske postelje)
- posteljnina iz ovčje volne
- sedežne in tepihi

INFORMACIJE
vsak dan od 9.00 do 18.00
na tel. št.: 051-241-829.

...če želite postati vidni, če želite postati brani, pišite, fotografirajte, oglašujte v našem časopisu... pokličite 07/4991 250
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Vlada na obisku v Posavju
Posavje ■ Vlada je v okviru obiskov po slovenskih regijah obiskala Posavje. Predsednik vlade Janez Janša in 
nekateri ministri so svoj obisk začeli že v torek popoldne. Tako je premier Janez Janša v družbi z ministrom 
za gospodarstvo Andrejem Vizjakom in ministrom za visoko šolstvo, znanost in tehnologijo Juretom Zupa
nom obiskal Nuklearno elektrarno Krško.

Kanidat za 
direktorja se je 

umaknil
V sredo dopoldne je imela 

vlada v Termah Čatež delovni 
posvet, popoldne pa se je v 
Krškem srečala z župani, gos
podarstveniki, poslanci in 
državnimi svetniki iz Posavja.

Z ministrom za zdravje 
Andrejem Bručanom, ki je 
obiskal tudi Splošno bolniš
nico Brežice ter zdravstvena 
domova Brežice in Krško, je 
Janez Janša obiskal Terme 
Čatež, Dom starejših občanov 
Krško in sevniško podjetje 
Lisca, z njim pa je bil tudi mi
nister za gospodarstvo An
drej Vizjak.

Minister za notranje zadeve 
Dragutin Mate je obiskal 
Mednarodni mejni prehod 
Dobova, Policijsko postajo 
Brežice in Policijsko upravo 
Krško. Minister za zunanje za
deve Dimitrij Rupel, ki je 
gostoval tudi v programu Ra
dia Brežice, je obiskal še pod
jetje Stilles v Sevnici.

Minister za pravosodje 
Lovro Sturm je obiskal vsa 
tri posavska okrajna sodišča, 
okrožno sodišče, okrožno dr
žavno tožilstvo, oddelek de
lovnega in socialnega sodišča 
v Brežicah ter upravni enoti 
Brežice in Krško.

Minister za delo, družino in 
socialne zadeve Janez Drob
nič je v Brežicah sodeloval

na posvetu Zaposlovanje ran
ljivih skupin za predstavnike 
regijskih delodajalcev, inva
lidskih podjetij, regijskih cen
trov za socialno delo, Zavoda 
za zaposlovanje, območne 
enote Sevnica ter občinske 
predstavnike. Nato je obiskal 
Dom starejših občanov Krško 
in Varstveno delovni center v 
Sevnici.

Minister za obrambo Karl 
Erjavec je obiskal Nuklearno 
elektrarno Krško, kjer so mu 
predstavili načrt zaščite in 
reševanja v primeru jedrske 
nesreče, obiskal je še vojašnico 
v Cerkljah ob Krki in si ogle
dal kompleks Slovenska vas.

Minister za javno upravo 
Gregor Virant sije na sedežu 
Upravne enote Brežice ogle
dal nove poslovne prostore, se 
srečal z načelniki posavskih 
upravnih enot, si ogledal pros
tore Krajevnega urada Dobo
va in se udeležil odprtja Kra
jevnega urada Bizeljsko.

Minister za šolstvo in šport 
Milan Zver je z mladimi v 
Mladinskem centru Krško raz- 
pravljal o kvaliteti prostega 
časa, v Gimnaziji Brežice 
podpisal dogovor, da bosta dr
žava in občina zagotovili 
sredstva za rešitev prostorske 
problematike, v Sevnici pa se 
je srečal z ravnatelji šol in vrt

cev. Minister za visoko šols
tvo Jure Zupan pa je v Ter
mah Čatež podpisal pismo o 
nameri za ustanovitev Fakul
tete za trgovino in turizem. 
Sledil je obisk podjetja INO 
Brežice, predstavitev projekta 
Gospodarska platforma Po
savja, pri čemer je sodeloval 
tudi minister za promet Janez 
Božič, minister za lokalno sa
moupravo Ivan Žagar, mini
ster za okolje Janez Podob
nik ter državni sekretar vlade 
za razvoj Andrej Horvat ter 
minister za gospodarstvo An
drej Vizjak. Slednji je sku
paj z Zupanom podpisal še 
pismo o nameri za ustanovi
tev Fakultete za energetiko.

Minister za gospodarstvo 
Andrej Vizjak je obiskal tudi 
podjetje Terme Čatež, po
poldne seje udeležil delovne
ga srečanja s člani uprave Vi- 
pap Videm Krško in županom 
občine Krško Francem Bo
govičem, prav tako pa tudi 
minister za okolje in prostor 
Janez Podobnik. Minister za 
promet Janez Božič se je 
udeležil pogovora o proble
matiki državnega cestnega 
omrežja, gradnji avtocestne
ga kraka in 3. razvojne osi ter 
delovnega sestanka na temo 
izgradnje verige hidroelek
trarn na spodnji Savi skupaj z

Krško - Predlog za novega direktorja Sklada za fi
nanciranje razgradnje nuklearke, ki ga je na vlado 
poslal upravni odbor sklada in je imel tudi podporo 
vseh treh posavskih županov, ni dobil potrditve. Zaradi 
določenih, okoliščin je sedaj Jože Petrovič kot kandi
dat za direktorja sklada odstopil.

ministrom za finance An
drejem Bajukom, Janezom 
Podobnikom, z županom 
občine Sevnica Kristijanom 
Jancem, predstavniki lokal
ne skupnosti, direktorico Jav
nega podjetja Infra Ano Grač
ner in direktorjem projekta 
Skupni podvig pri HSE Bog
danom Barbičem. Ministri
ca za kmetijstvo, gozdarstvo 
in prehrano Marija Lukačič 
je obiskala Vrtnarijo Čatež, 
skupino Evrosad v Krškem in 
Kozjerejsko zadrugo na Stu
dencu.

Minister za lokalno samou
pravo in regionalno politiko 
Ivan Žagar si je ogledal 
poslovni coni Vrbina in Drno
vo ter letališče v Cerkljah ob 
Krki ter se srečal z vodstvom 
Regionalne razvojne agencije 
Posavje.

Minister za finance An
drej Bajuk je obiskal Med
narodni mejni prehod Ob
režje ter Sklad za razgradnjo 
Nuklearne elektrarne Krško, 
državna sekretarka na mini
strstvu za kulturo Jelka Pir
kovič pa je obiskala Galerijo 
Božidarja Jakca v Kostan
jevici in Mladinski center 
Krško - Multimedijski center 
Posavja.

Nada Černič Cvetanovski

S 1. marcem naj bi na di
rektorski stol Sklada za finan
ciranje razgradnje nuklearke 
sedel naslednik Milana Vene- 
ka, ki se mu je zadnjega febru
arja iztekel mandat. Upravni 
odbor sklada je vladi januaija 
poslal predlog za imenovanje 
Jožeta Petroviča, ki je bil iz
bran na podlagi razpisa med 
dvanajstimi prijavljenimi. Jo
že Petrovič je iz občine Krško 
in njegovo imenovanje bi še 
posebej ustrezalo krškemu žu
panu, predlog pa sta podprla 
tudi sevniški in brežiški župan. 
S kandidatom seje po njihovih 
izjavah strinjal tudi gospodarski 
minister Andrej Vizjak.

Ker med kadrovskimi za
devami na sejah vlade niti v 
sredini marca ni bilo obravna
vanega vprašanja direktorja 
sklada, smo tiskovnemu pred
stavniku postavili vprašanje, 
kdaj bo Petrovič potijen. Nje
gov odgovor je bil, daje pred
log še v fazi usklajevanja, če
prav so se že širile govorice,

da vlada Petroviča ne name
rava imenovati in poskuša 
doseči, da bi se ta sam umak
nil. Za tak razplet naj bi bil 
kriv Branko Kelemina, ki da 
je Petroviča pred predsedni
kom vlade Janezom Janšo 
očrnil.

Branko Kelemina je začu
den, da ga krivijo za zadevo, 
v kateri ni sodeloval in pravi, 
da Petroviča niti ne pozna: 
“Lokalna politika dobro pozna 
mojo situacijo v stranki, kjer 
ne odločam o ničemer. Kdo 
me torej skuša predstavljati 
kot pomembnega igralca?” 
Vpletanje svojega imena ko
mentira, da je izgovor pač 
treba najti, pa če ga pes na 
repu prinese.

Petrovičev odstop pomeni, 
da bo moral upravni odbor 
objaviti nov razpis za direktor
ja. Svetovalka sklada za eko
nomsko finančna vprašanja 
Marjana Kostanjšek Božič 
pa je imenovana za vršilko 
dolžnosti direktorice. B.D.

POSAVSKE mvSICE
Obljube in dejanja

Tako, pomlad je dokonč
no tu in morda se bodo na 
asfalt končno spustili tudi 
brežiški policisti in zahajali 
kolesa, ki jim jih je jeseni 
kupil župan Molan. Če se 
seveda ne bodo ustrašili raz
kopanih ulic, popisanih z 
rdečimi spreji, za katere 
pravzaprav nihče ne ve, či
gavi so in kaj pomenijo. Je 
pač tako - zacvetela je po
mlad in zacvetele so brežiške 
ulice in cveti še marsikaj!

Meščani in lastniki loka
lov ob glavni mestni ulici so 
seveda pričakovali, da bodo 
Brežice v teh toplih pomlad
nih dneh v celoti razkopane; 
napovedana je bila namreč 
temeljita prenova Ceste pr
vih borcev od stare pošte do 
gradu. Toda o delih še ni sle
du! Arheolog Uroš Bavec,

izvajalcev. Toda kar naprej se 
zapleta okrog podrobnosti. 
Denimo okrog preplastitve in 
naklona cestišča, o rabi kam
na namesto betona in asfalta

Andrej Vizjak in Ivan Mirt
ki bo vodil dela, zagotavlja, 
da so pripravljeni takoj za
četi z izkopavanji, a morajo 
počakati na vsa dovoljenja

ka na glavo, ali pa bodo 
ruševine zaprle edino dvo
smerno prometnico. Kakšno 
bo občinsko središče, pa seve
da zanima tudi prišleke iz

Marjan Šunta in Janko Goleš
ter namestitvi svetil. Da bodo 
dela zaključena do sredine 
leta, je sedaj le malo verjet
no, vsekakor pa jih bo potreb
no končati do jeseni, če naj bi 
prenova imela predvolilni

učinek! Tudi zaradi tega bi 
kazalo hitro podreti staro 
Šmajglovo -hišo, sicer bo 
kakšnemu volivcu padla ope

Dobove, ki so tam kupili več 
starih hiš. Marjan Cvetkovič 
je že nadomestil eno od njih, 
Marjan Volovec je za državo 
zgradil poslopje upravne 
enote, Darko Planinc, ki je 
medtem kupil tudi stavbo 
nekdanje banke (le kaj bo zdaj 
z nekdanjo Postrežbo?), bo s 
svojimi gostišči lahko konku
riral sam sebi, med interesenti 
za nakup hiše je bil tudi Pro- 
sevc, na obnovo že kupljene hiše 
pa menda čaka še Stane Os- 
trelič, s Splavarjem pa se je 
uveljavil birt Milan Doberšek. 
Skratka, skupina dobovskih 
podjetnikov je okupirala Bre
žice, morda iz protesta, ker 
niso dobili občine Dobova.

Je pa te dni cvetelo tudi Po
savje, saj ga je obiskal cvet 
slovenske oblasti. V rdečih, 
kristalnih in vsakršnih drugih 
dvoranah od Boštanja do Bi
zeljskega so ministri podpi
sovali razne papirje ter levo

in desno trosili obljube. Tako 
so hiteli iz kraja v kraj, da ni 
bilo časa za podrobnosti. De
nimo o zapletih pri gradnji 
policijske baze pri nekdanji 
Jutranjki v Brežicah, pa teža
vah tekstilcev ter o brezposel
nosti in hkrati pomanjkanju 
delavcev v sevniški Kopitar
ni, Preisu, Stillesu in krmelj- 
skem Inkosu. Ali o krškem 
Transportu, kjer je italijanski 
lastnik menda dodobra izpraz
nil žepe delavcem in celotne
mu podjetju. Seveda pa so se 
tudi vsi na široko izogibali raz
pravam o usodi zborničnega 
sistema, ko se tudi direktorja 
Marjan Šunta iz Krškega in 
Janko Golež iz Novega mes
ta dobro zavedata, da se zan
ju ne bo izpostavljal noben di
rektor. Saj bi jih lahko kje drug
je hitro dobil po glavi! Tudi 
Ivan Mirt iz sevniškega Tani
na, kije svoje težave raje zau
pal kar ministru Vizjaku.

Tudi drugačne 
težave

Zdaj, ko je vladna ekipa že 
zapustila jug države, so za nji
mi ostale razrite ceste, saj 
DARS še ni uresničil svojih 
obljub. Pa tudi sporna asfaltna 
baza še vedno štrli nasproti 
mokriškega gradu, do katere
ga čateške terme nikakor ne 
morejo urediti razcvetelega 
cestišča! Če so resnične govo
rice, da v termah promet men
da upada, da odhajajo kadri, 
da se jim obetajo tožbe izva
jalcev in da se zaposleni do
brikajo novemu vodstvu zato, 
ker nad njimi ni več trdeMo-

krovičeve roke, novega asfal- ljeniki vodi vztrajna Nataša 
ta do Mokric še ne bo kmalu! Štarkl, drugo pa Jože Baš- 
Bo vsaj potem, ko bo zaklju- kovič - sta imeli ostre dvo- 
čena celovita prenova kom- boje in padali so hudi očitki.

Mokrice bodo privlačnejše.
pleksa okrog gradu? Medtem 
ko v Kapelah pod vodstvom 
Milene Vranetič uresničujejo 
odmevna dejanja, se z nemaj
hnimi težavami srečujejo v 
brežiški liberalni demokraciji. 
Članstvo seje usulo, vodstvo 
pa je zadnja leta očitno poslo-

Milena Vranetič
valo bolj po domače, saj ni 
zapustilo nikakršnih doku
mentov. Dve nasprotujoči se 
struji - eno s svojimi somiš-

Bo Baškoviču, ki se pote
guje za predsednika LDS, le 
uspelo premostiti težave? 
Teh ne manjka niti v kulturi, 
denimo v Krškem, kjer so na 
občini skušah spremeniti po
goje za novega direktorja 
Kulturnega doma in jih pri
krojiti novi osebi. Hkrati dr
žava zavlačuje z imenovan
jem vodje krškega sklada kul
turnih dejavnosti, ki ga kot 
vršilka dolžnosti vodi Sonja 
Levičar, a za položaj vodje 
menda še dolgo ne bo izpol
njevala vseh pogojev. Pa kaj> 
natanko pred 20 leti so tudi 
trije mešani pevski zbori - 
Lisca Sevnica, Viktor Parma 
Krško in Bratje Milami 
Brežice — sprejeli listino 
pobratenju, pa od tega ni os 
talo nič. Morda zato, ker s 
jo podpisovali na pevsko-p1 
skem pikniku? Takšna je 
posavska ljubezen! .Vlado Podgoršek
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Pogovor s predsednikom vlade Janezom Janšo

Slovenija ni tako majhna, kot se zdi
Brežice - Vlada Republike Slovenije je včeraj na seji v Termah Čatež razpravljala o razvojnih perspektivah Posavja. Regijska zasedanja pomenijo novo prakso, na 
njih pa se člani vlade med seboj informirajo o problemih, dilemah, rešitvah. Takšen obisk ji približa probleme ali priložnosti iz konkretnega okolja in spodbuja bolj 
timsko delo vlade, ko gre za reševanje določenih vprašanj, meni njen predsednik Janez Janša in dodaja: “Slovenijo sem prevozil po dolgem in počez, ampak šele tako 
jo prav spoznavam. In ko se človek poglobi v razvojne probleme vseh regij, vidi, da država ni tako majhna, kot se zdi na prvi pogled.” Na predvečer zasedanja vlade 
je bil gost tudi v programu Radia Brežice in Radia Sevnica. Objavljamo povzetek pogovora.

Posavje kot nerazvita regija 
med drugim pričakuje več raz
vojnih priložnosti, če bo prišlo 
do ustanovitve pokrajin. Seve
da bi se to lahko zgodilo le, če 
bodo pokrajine razpolagale z 
lastnim proračunom. A lokal
na politika dvomi, da bo kate
ra koli vlada spustila del denar
ja spustila na nižjo raven.

J. Janša: “Ta bojazen je 
odveč, saj bi bilo nesmiselno 
prenesti samo pristojnosti, tre
ba je zagotoviti tudi vire finan
ciranja, ker se drugače te de
javnosti ne bi mogle izvajati.

V tem trenutku lahko izra
zim optimizem, da bodo po
krajine v tem mandatu skoraj 
zagotovo ustanovljene, saj je 
vladna koalicija na načelni 
ravni dosegla podporo večine 
opozicije za spremembo us
tave, ki bo omogočila hitro 
ustanavljanje pokrajin. Po 
spremembi ustave, za katero 
je potrebna dvotretjinska ve
čina, bo vlada lahko predla
gala ustrezno zakonodajo, ki 
bo zagotovila prenos pristoj
nosti in tudi njihovo financira
nje. Gre za klasične pokrajin
ske pristojnosti; za gospodar
jenje s prostorom, to je spre
jemanje prostorskih aktov, za 
gospodarjenje z denarjem za 
gradnjo in vzdrževanje re
gionalnih cest, pokrajina sa
mostojno odloča o ustanavl
janju in funkcioniranju pokra
jinskih zavodov za zdravstve
no varstvo, lahko ustanavlja 
javne poklicne šole in nasploh 
odloča o srednjem šolstvu, 
tudi o gimnazijah in višjih 
strokovnih šolah, dijaških do
movih, načrtuje regionalno 
zdravstvo, socialno varstvo in 
vse to z zagotovljenimi viri 
tudi financira. Manjši del 
pristojnosti bi iz občin prešel 
na pokrajino. Gre za tista po
dročja, ki že danes terjajo 
skupno reševanje in financi
ranje več občin, kot je ravnan
je z odpadki, oskrba s pitno vo
do. Del prihodkov, ki gredo da
nes v državni, bi šel neposredno 
v pokrajinski proračun.”

Konec leta se zapira obrat 
celuloze v krški papirnici. Se 
bo resorno ministrstvo vklju
čilo v reševanje problema 350 
brezposelnih?

J.Janša: “Ministrstvo za 
delo, družino in socialne za
deve že sodeluje pri reševanju 
Problema. Na voljo bodo sred
stva po programu politike ak
tivnega zaposlovanja, deloma 
Pa tudi sredstva evropskega 
socialnega sklada. Socialno 
funkcijo v smislu pomoči bo 
ministrstvo izpeljalo, ključno 
Pa je zagotavljanje novih de
lovnih mest, česar se ne da 
narediti s socialno podporo. 
Ustvariti je potrebno pogoje 
2a nove programe, da se 
r°jevajo nova podjetja in širijo 
nspešna. Vlada želi izboljšati 
°kolje za delovanje gospodar
iva. Težišče socialnih in gos
podarskih reform je v ustvar- 
Janju podjetniškega okolja in 
ne v pobiranju visokih dav

kov, ki dušijo gospodarstvo.”

Predstavniki gospodarstva 
so sprva vaše predloge za re
forme javno podpirali, sedaj 
pa je navdušenje splahnelo. 
Razlog je v kadrovskih menja
vah po državnih podjetjih, od 
koder so šli ljudje z dobrimi 
rezultati. Očitek vladi je, da s 
tem znižuje vrednost držav
nega premoženja.

J.Janša: “Ta ocena ne bo 
čisto držala. Če je prišel kak
šen mlajši direktor, ni nujno, 
da zato podjetje slabše poslu

je. Vedno je možno vzeti od 
sto podjetij nekatere s slabšimi 
rezultati, te sešteti in jih ločeno 
prikazati. Država ima žal 
večinski vpliv v velikanskem 
številu podjetij, kar ni dobro 
in do konca mandata bomo to 
spremenili, ne da se pa to čez 
noč. Večinski vpliv ima tudi 
v Krki, Gorenju, Petrolu za
varovalnicah, bankah in veči
na teh zelo dobro posluje. Naj 
tisti, ki očitajo, tudi to 
upoštevajo. Velik del menjav 
je bil zaradi izteka mandatov. 
Prišli so mlajši ljudje. Nemo
goče je reči, da bodo vsi us
pešni in boljši, toda enkrat bi 
vsekakor prišlo do generacij
skih menjav. Priložnost je tre
ba dati tudi mlajšim. Težko 
pa pristanem na tezo, da je v 
Sloveniji samo pet dobrih, ki 
si med seboj delijo priznanja 
za podjetnike leta. Treba je 
dati priložnost ljudem z med
narodnimi izkušnjami, znan
jem jezikov in približno v tej 
smeri gremo. Naša zaveza pa 
je, da se država umakne iz gos
podarstva. Najprej je potreb
no pripraviti programe, na hit
ro se tega ne da storiti. Kriti
ki so imeli čas dvanajst let, naj 
nam sedaj pustijo čas, da v 
nekaj letih to strokovno izpel
jemo.”

Ampak najbrž tudi zaradi 
kritik iščete čim več soglasja 
za spremembe in ponujate part
nerstvo za razvoj?

J.Janša: Ne gre samo zato, 
da lahko neke reforme izpel
jemo, če izglasujemo zakone. 
Gre za vzdušje. Kadar je pozi
tivno, se da doseči več. To ve
mo iz izkušnje osamosvajan
ja Slovenije in evropskih pri- 
družitvenih procesov, ko smo 
bili mi konstruktivna opozici
ja. Pri teh vprašanjih nismo 
ničesar pogojevali s kakšnim

“partnerstvom za azbest” in 
drugimi neslanostmi, ki jih 
sedaj poslušamo. Pri reformah 
gre za korake, pomembne za 
daljšo prihodnost, ne le za 
mandat te vlade. Zakaj bi se 
morala kakšna druga vlada 
ubadati z negativno zapušči
no, kot se moramo sedaj mi 
na nekaterih področjih, ne pa 
povsod. Ponekod smo dobili 
dobro zapuščino, ker so bile 
stvari dobro narejene.

V tem trenutku imamo za 
modernizacijo države ene naj
boljših pogojev v Evropi. 
Sloveniji ne gre slabo, ima

relativno visoko gospodarsko 
rast, izpolnjuje pogoje za pre
vzem evra. Smo na stopnji 
razvitosti, ko lahko izpeljemo 
nekatere reforme, ne da bi to 
koga posebej prizadelo in da 
bi zategovali pas. Čez nekaj 
let lahko pridemo v pozicijo, 
kot danes Italija, ki je imela 
lani ničelno gospodarsko rast. 
Niso šli v pravočasne reforme, 
ker je bilo javno mnenje proti.

Težko je vnaprej prepričati 
nekoga, da bo to, kar sedaj 
delamo, dalo absolutno pozi
tivne rezultate. Ljudje včasih 
lažje prisluhnejo populističnim 
govoricam, da želi vlada ob
davčiti revne na račun bogatih, 
kar je nesmiselno. Od tistih, ki 
nimajo, lahko zelo malo 
pobereš, ampak taki populizmi 
se hitro primejo in “sedejo”.”

Kaj je ključnega pomena v 
reformah?

J Janša: “Ključ večine re
formnih ukrepov jev razbre
menitvi dela. Nagraditi je po
trebno tistega, ki ustvarja in 
dobro gospodari. Danes je 
Slovenija med 25 evropskimi 
državami, kjer je delo najbolj 
obremenjeno. Imamo davek 
na plačno listo, ki zbere letno 
120 milijard SIT. Ta davek 
ukinjamo. Petino smo ga v le
tošnjem letu, v celoti naenkrat 
pač ne gre, sicer ne bi mogli 
financirati sociale, zdravstva 
in drugih potrebnih dejavno
sti. Te vire bo potrebno delo
ma nadomestiti z varčevanjem 
in to bomo storili. Prvič v sa
mostojni Sloveniji je letos 
znižano število zaposlenih v 
javni upravi, kar ni bilo lah
ko narediti. Polovico izpada 
od davka na plačno listo bomo 
zagotovili z varčevanjem, 
polovico pa z malenkost višjo 
obremenitvijo potrošnje, ki ne 
bo nikomur poslabšala stan

darda, najmanj pa tistim z 
najnižjimi dohodki, ki bodo 
oproščeni dohodnine. Neko
liko več se bo v prihodnje pla
čevalo za luksuz. Z nacional
no gospodarskega vidika ni 
vseeno, če kdo denar vlaga 
naprej v proizvodnjo, izobra
ževanje svojih otrok, v razis
kave in razvoj, kar bo davčno 
stimulirano, ali v jahte in 
drage avtomobile. Luksuz je 
obdavčen v vseh razvitih dr
žavah. Kjer v Evropi so takšno 
orientacijo osvojili, so pred 
nami, zato bomo morah sledi
ti temu modelu.”

Zakaj je odstopil Jože P. 
Damijan kot minister za razvoj?

JJanša: Damjan je odsto
pil iz osebnih razlogov. To 
sem dobil napisano v enem 
stavku, potem mi je v razgo
voru tudi razložil, da nima 
smisla komentirati. Mi je pa 
žal, da odhaja. Toda teoretič
no delo in priprava koncep
tov je nekaj drugega, kot iz
peljava zamisli v praksi. V 
Sloveniji in najbrž tudi dru
god ni veliko ljudi, kije zmož
nih koncepte realizirati tudi v 
praksi. Vendar pa njegov od
hod ne bo v ničemer zavrl pro
cesa modernizacije. Umik ak
tivnosti je sprejet, službe po
stavljene in zadeva teče.”

Minister Janez Podobnik
je dejal, da je projekt hid
roenergetske izrabe na spod
nji Savi velikega pomena za 
energetsko samooskrbo 
države, hkrati pa tudi pri
ložnost, da se celovito uredi 
protipoplavnost tega območja. 
Seznanil je z načrti za vzdr
ževanje vodotokov v letih 
2006 in 2007 preko državnega 
proračuna, še posebej preko 
vodnega sklada. Ker sta dva 
vodotoka mejna, aktivno 
spremlja delo mešane med
državne komisije za vodno 
gospodarstvo, ki ima poseb
no podkomisijo za območje 
Sotle, Save in Kolpe in jo bo 
že v naslednjih dneh seznanil 
z informacijami, ki jih je dobil 
ob obisku. Glede zemljišč ob 
Gabemici je napovedal takoj
šnje sodelovanje z Mini
strstvom za kmetijstvo, da bi 
najkasneje do maja dorekli 
delitev finančnih virov in 
pristojnosti obeh ministrstev. 
Dotaknili so se vprašanja, 
kako skrbi občina oziroma KS 
za območje Nature 2000, ter 
dobrih projektov pri izgrad
nji komunalne infrastrukture, 
kjer so se uspešno uveljavili, 
zdaj pa tudi izvajajo kohe
zijski projekt čiščenja odpad
nih voda v vseh treh posavskih

Bo vaša vlada v energetski 
strategiji predlagala gradnjo 
drugega bloka nuklearke?

JJanša: “Jedrska opcija je 
danes po 50-letnem razvoju na 
tem področju v Evropi ocen
jena kot sprejemljiva, saj so 
relativno majhna tveganja in ni 
obremenjujoča za okolje. Tudi 
v Sloveniji se bo postavilo naj
prej vprašanje o podaljšanju 
življenjske dobe nuklearke in 
nato o gradnji drugega bloka, 
je pa najprej potrebno rešiti 
vprašanje odlagališča NSRAO. 
Veseli me, da so predsodki do 
tega v Posavju nekoliko manjši 
kot drugod, saj strah v zvezi z 
odlagališčem ni upravičen, bo 
pa okolje od tega nekaj imelo, 
tako kot ima od nuklearke.”

Je možen odkup hrvaškega 
deleža v nuklearki?

JJanša: “Hrvatom smo 
ponudili odkup deleža, a jim 
je zanimivejša oskrba s poceni 
energijo iz nuklearke.”

Sklad za financiranje raz
gradnje NEK mora dobiti no
vega direktorja. Kandidat Jože 
Petrovič, ki ga je predlagal 
upravni odbor, je odstopil in 
govori se, da zaradi pritiskov 
“od zgoraj”. Boste potrdili ali 
demantirali te govorice?

JJanša: ‘Težko komentiram

občinah, nekaj zapletov je bilo 
le v občini Sevnica. Ob obisku 
je bil minister seznanjen še z 
nevzdržno situacijo krajanov 
Slovenske vasi, ki do svojih 
domov lahko prihajajo le pre

ko začasne brvi ali celo preko 
hrvaškega ozemlja. Obljubil 
je, da bodo zadevo proučili, 
sicer pa je to v pristojnosti pro
metnega ministrstva, ki za 
izgradnjo ceste potrebuje vod
no soglasje.

Za razvoj Posavja je po 
Podobnikovem mnenju iz
redno pomemben projekt gos

te govorice, ker jih v Ljubljani 
nisem slišal. To ime ni prišlo do 
vlade, ker vlada o tem ni od
ločala Kolikor sem seznanjen, bo 
razpis ponovljen in upam, da se 
bo ta zgodba končala. Vendar ta 
sklad ne bi smel biti mišljen kot 
ekonomska enota za vlaganje v 
komunalo in infrastrukturo. To 
je namenska institucija, ki mora 
zagotavljati realno vrednost sred
stev, namenjenih za razgradnjo 
NEK.”

Odbor za spremljanje grad
nje hidroelektrarn savske veri
ge se pritožuje, da je koordi
nacija med resornimi mini
strstvi glede določenih potreb
nih usklajevanj predolga. Bre- 
žičani pa se bojijo, da bo 
zmanjkalo sredstev za infra
strukturni del projekta, ko se 
bo zaključevala veriga.

JJanša: “Minister za fi
nance je opozoril, daje potreb
no za celotno verigo sprejeti 
načrt o tem, koliko sredstev iz 
120-milijonskega “budžeta” za 
infrastrukturo se porabi ob 
kateri elektrarni. Vlada to pod
pira, saj ne moremo dopustiti, 
da bi na koncu verige ostali 
nerealizirani projekti in praz
na malha. Ko bo delitev po 
elektrarnah narejena, bo finan
ciranje steklo naprej.”

Branka Demovšek

podarska platforma. Sedaj 
tudi v Sloveniji velja evrops
ka praksa, da zemljišča, ki so 
ob avtocestah, postajajo stra
teške lokacije za izgradnjo in 
možnost, kamor investira

kapital.
Podobnik je spregovoril še 

o zadnjih rešitvah novega za
kona, ki posega v urejanje 
prostora, in bo občinam omo
gočil hitreje in z manj denar
ja priti do občinskih prostor
skih aktov.

Jelica Koršič

Predsednik Janša ob prihodu na Radio Brežice

Podobnik o okoljskih rešitvah
Čatež ob Savi - V okviru vladnega obiska v Posavju je v torek popoldne brežiško 
občino obiskal minister za okolje in prostor Janez Podobnik. Srečal se je z županom 
Ivanom Molanom in predstavniki krajevnih skupnosti občine Brežice. Spregovorili so 
o problematiki visokih voda, o poplavnosti rek, o zemljiščih ob vodotoku Gabernica, 
spregovorili so tudi o projektih Natura 2000 ter o strategiji prostorskih planov.

Marjeta Rejc Saje, Janez Podobnik, Ivan Molan in Mateja 
Sušin Brence
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Lisca prodala obrat 
na Senovem

Sevnica - Sevniška družba Lisca je prodala šivalnico na Senovem podjetju Kobo iz 
Brežic. Direktor Lisce Goran Kodelja o vrednosti sklenjenega posla ne želi govori
ti, je pa predstavil nekaj drugih podatkov o družbi, ki danes zaposluje 364 ljudi.

Lisca proda letno okrog 3 
milijone kosov perila, kopalk 
in bluz. Tretjino od tega zaši
jejo v Turčiji in na Kitajskem, 
glavnino pa proizvede nekaj 
manj kot 200 šivilj v Lisci in 
delavke obrata v Srbiji.

V lanskem letuje Lisca do
segla 5 milijard SIT skupnih 
prihodkov. Cisti dobiček je 
znašal le 10 milijonov SIT. 
Večji delež v dohodku dosega
jo s programom perila in ko
palk, medtem ko bluze pred
stavljajo manjšino in pred leti 
seje celo razmišljalo o ukini
tvi tega programa. 80 odstot
kov prodaje je bilo realizirane 
na tujih trgih, največ na Hr
vaškem in v Nemčiji. Tri četr
tine prodaje predstavljajo last
ne blagovne znamke Lisca, 
Cheek by Lisca in The fair

sex. Direktor Goran Kodel
ja pravi, da se je lani prvič 
delež prodaje pod lastnimi 
blagovnimi znamkami pove
čal, medtem ko je bilo prej 
daljše obdobje to razmerje 
manj ugodno. Za letošnje leto 
načrtujejo prodajo lastnih bla
govnih znamk povečati za 10 
odstotkov na račun zniževanja 
deleža zasebnih blagovnih 
znamk, medtem ko v skupnem 
obsegu pričakujejo le za vzo
rec večjo prodajo. Letos raz
širjajo asortiman s spalnim 
programom, ki bo na policah 
trgovin aprila, junija pride na 
trg nova športna linija perila, 
avgusta povečan izbor bom
bažnega perila, linija classic 
pa bo odeta v novo embalažo. 
Kodelja ocenjuje, da ima Lis
ca dobre možnosti pri ohran

janju tržnega deleža na pod
ročju nekdanje Jugoslavije in 
da ji bo uspelo znatno pove
čati prodajo lastnih blagovnih 
znamk na trgih Evropske unije 
in v Nemčiji.

V bližnji prihodnosti ne 
načrtujejo sprememb pri orga
nizaciji proizvodnih kapacitet 
in bodo v podobnem obsegu 
kot sedaj še naprej sodelovali 
s kitajskim in turškim partner
jem. Na vprašanje, če bo v pri
hodnosti Lisca v Sevnici ohra
nila le vzorčno šivalnico, Ko
delja v tem trenutku ne more 
odgovoriti. Pravi, da so teks
tilci še posebej podvrženi vpli-. 
vom globalizacije, zato je da
nes nemogoče napovedovati 
razmere v poslovanju za pet 
ali deset let vnaprej.

Branka Demovšek

Pospešeno ustanavljanje fakultete
Brežice - Konec letošnjega leta naj bi v Brežicah pod okriljem Univerze Maribor 
ustanovili Fakulteto za turizem, ki bi prve študente vpisovala v študijskem letu 
2007/2008. Potrebno je pripraviti elaborat programov, za kar je občina iskala 
izvajalca preko javnega razpisa. Edini zainteresiran za to nalogo je Valvasorjev 
raziskovalni center Krško, ki bi elaborat izdelal za 60 milijonov SIT. Kljub po
lemiki o zasoljeni ceni je dal občinski svet soglasje za naročilo.

V proračunu je občina za 
aktivnosti v zvezi z ustanav
ljanjem fakultete za letošnje 
leto rezervirala le 10 mili
jonov SIT, saj se niso nadeja
li tako hitre realizacije projek
ta. Projektna skupina, ki pod 
vodstvom dr. Božidarja Velj
ko viča vodi aktivnosti, pa je 
ocenila, daje smotrno fakulte
to čim prej ustanoviti, zato se 
mudi s pripravo elaborata. 
Sicer sta se občina in maribor
ska Univerza s tem projektom 
skupaj prijavili na razpis Mi
nistrstva za znanost in raču
nata na nekaj evropskega de
narja, a ta hip še ne vedo, za 
kolikšna sredstva gre. Občina 
kot naročnik elaborata lahko

plačilo zagotovi iz poveča
nega obsega sredstev za gos
podarsko infrastrukturo, ki jih 
je letos prvič vsem občinam 
zagotovilo finančno ministrst
vo, je povedala računovod
kinja Miljana Stanič. Vodja 
oddelka za družbene dejav
nosti Nuša Hribarje svetni
kom posredovala obrazložitev 
cene za elaborat, kot jo je 
predstavil Valvasorjev razisk
ovalni center; na 5 milijonov 
SIT so ocenjeni delovni 
sestanki z ogledom podobnih 
fakultet po Evropi, na 7 mili
jonov SIT sestanki koordi
nacije, 22 milijonov SIT so 
avtorske pogodbe za pripra
vo študijskih načrtov. Gre za

obsežen predmetnik, saj je za 
en predmet učni načrt ovred
noten le na 130 tisoč SIT bru
to. Individualna ekspertna 
mnenja so ocenjena na 2 mili
jona SIT, stroški strokovne 
službe Valvasorjevega ra
ziskovalnega centra in mate
rialni stroški pa na 9 mili
jonov SIT. Skupaj bi stroški 
elaborata znašali 50 milijonov 
SIT, 10 milijonov pa je DDV.

Fakulteta za turizem Bre
žice bo po svojem programu 
edinstvena, pravi dr. Velj- 
kovič, diplomanti pa bodo 
nosili naziv “diplomirani te
hnolog turizma”.

Branka Demovšek

Cvar četrti nadomestni 
svetnik

Sevnica - Občinskega svetnika Branka Kelemino, kije zaradi 
nestrinjanja z občinsko politiko odstopil, je nadomestil 48-letni 
Zoran Cvar iz Loke pri Zidanem Mostu, sicer predsednik 
tamkajšnje krajevne skupnosti in kulturnega društva v kraju.

Zoran Cvar je že četrti nadomestni 
občinski svetnik. Zaradi protikorupcij
skega zakona je najprej odstopil podjet
nik Drago Krošelj iz Boštanja, ki gaje 
zamenjal Stane Kokove s Studenca.
Nato je iz enakih razlogov odstopil An
drej Repše iz Šentjanža, zamenjala pa 
gaje Cilka Krajnc z Budne vasi. Sledil 
je odstop podjetnika Rudija Dobnika 
iz Krmelja, nadomestil pa ga je Ivan 
Orešnik iz Šentjanža. N.C.C. Zoran Cvar
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Priprave na 
volitve

Brežice - Na pobudo KS 
Bizeljsko in.Cerklje ob Kr
ki je Občinski svet Brežice 
dopolnil odlok o volitvah 
v svete krajevnih skupno
sti. Svet KS Cerklje bo imel 
po novem 15 članov, torej 
štiri več kot v preteklosti, 
da bo omogočena zastopa
nost tudi manjših vasi. Svet 
KS Bizeljsko pa ostane še 
naprej 13-članski, le da se 
spremenijo volilne enote, ki 
bodo omogočale boljšo za
stopanost zaledja. S to spre
membo bo Bizeljsko, ki je 
imelo prej dva svetnika, 
enega “izgubilo” na račun 
zaselkov od Dramelj ška, 
Janeževe gorce do Gradišča 
in Nimnika.

Pobudniki sprememb so 
namreč prepričani, da brez 
svojega svetnika v krajev
ni skupnosti njihove pobu
de ne pridejo do veljave in 
so pri investicijah zapostav
ljeni. B.D.

Agencija za radioaktivne odpadke, Parmova 53, IOOO Ljubljana

Vključevanje javnosti v postopek izbire 
lokacije za odlagališče nizko in srednje 

radioaktivnih odpadkov
Na očitke posameznikov in predstavnikov nekaterih civilnih organizacij, da 
občani niso seznanjeni s postopkom izbire lokacije za odlagališče nizko in srednje 
radioaktivnih odpadkov (v nadaljevanju NSRAO), ter na trditve predstavnika 
Zveze ekoloških gibanj Karla Lipiča, da ARAO krši vrsto aktov in predvsem 
Aarhuško konvencijo (zadnjič v pismu, objavljenem v časopisu Dolenjski list, 
15. marca 2006), v ARAO odgovarjamo z navedbo vrste komunikacijskih de
javnosti, v katere bi se lahko vključil sleherni občan. Z vzpostavitvijo lokalnega 
partnerstva v občinah pa je omogočeno sodelovanje pri odločanju vsem, ki so 
pripravljeni sodelovati.

Agencija ARAO je v prijavljenih občinah že v letu 2005, kmalu po zaključku zbiranja 
prijav občin, sama ali v sodelovanju z občino izvedla vrsto komunikacijskih aktivnosti. 
Namen je bil občane seznaniti s prijavo občine v postopek, predstavitev nadaljnjega poteka 
postopka izbora lokacije odlagališča in možnosti za sodelovanje javnosti ter izobraževanje 
javnosti glede radioaktivnosti in radioaktivnih odpadkov. Prav tako je bil namen zbrati 
mnenja, pobude in predloge za izboljšanje postopka.

V ta namen je vsem gospodinjstvom v prijavljenih občinah po pošti pošiljala pisna sporočila, 
objavljala izobraževalne prispevke in sodelovala v kontaktnih oddajah v lokalnih medijih, 
izvajala individualne intervjuje z deležniki, skupinske intervjuje z vodji svetniških skupin in 
predsedniki krajevnih skupnosti (KS); predstavitve v KS, društvih, delavcem v zdravstvu, 
vzgoji in izobraževanju; zbirala pisna mnenja in vprašanja občanov v skrinjici na občini, 
delila informativno gradivo, izvajala javnomnenjske telefonske raziskave na reprezentativ
nem vzorcu lokalnega prebivalstva in občanom omogočila komunikacijo na brezplačnem 
telefonu na ARAO. Da o vrsti novinarskih prispevkov v nacionalnih in lokalnih medijih, 
tiskanih in elektronskih sploh ne govorimo!

ARAO je z občasnimi prispevki v lokalnih medijih sodelovala tudi v drugi polovici leta 
2005, intenzivneje pa je ponovno začela komunicirati v začetku leta 2006, potem ko je vlada 
RS 17. novembra 2005 sprejela sklep, da se terenske raziskave izvedejo na treh lokacijah, in 
sicer Čagoš v Sevnici, Globoko v Brežicah in Vrbina v Krškem. Osredotočila se je na omen
jene občine, vsebina sporočil pa je bila predvsem predstavitev lokalnega partnerstva, načinov 
in možnosti vključevanja občanov v soodločanje ter predstavitev načrtovanih terenskih 
raziskav.

Ponovno so vsa gospodinjstva teh občin prejela pisne informacije, prav tako pa je ARAO 
izvedla predstavitve za KS in druge zainteresirane skupine občanov, moderirane delavnice, 
organizirala oglede Centralnega skladišča radioaktivnih odpadkov v Brinju ter odprla 
brezplačni telefon za vprašanja in mnenja. Predstavniki ARAO sodelujejo v kontaktnih 
oddajah v lokalnih medijih ter objavljajo izobraževalne prispevke v lokalnih časopisih. 
ARAO od decembra 2005 organizira oglede Informacijskega centra o radioaktivnih odpad
kih v Brinju pri Ljubljani. S temi in podobnimi komunikacijskimi aktivnostmi bo nadaljeva
la tudi v prihodnje.

Lokalno partnerstvo
Koncept lokalnega partnerstva, ki je dovolj prožen, da ga vsaka občina lahko prilagodi 

svojim pričakovanjem in potrebam, javnosti nudi široko paleto možnosti za sodelovanje v 
postopku. Sodelovanje občanov je razen preko vodstvenega odbora ter stalnih in občasnih 
teles, ki jih bo vodstveni odbor oblikoval, mogoče tudi neposredno preko predstavitev, okroglih 
miz in drugih oblik komuniciranja.

V vodstvenem odboru, ki je glavni organ lokalnega partnerstva, večino članov (načeloma 
sedem) imenuje občina oziroma njeni občani, manjšino (do tri) pa ARAO. Med zastopniki 
občine mora biti vsaj en zastopnik vsake lokalne skupnosti, ki leži v vplivnem območju 
odlagališča, med zastopniki ARAO pa tudi sodelavec, ki je odgovoren in pooblaščen za 
postopek prostorskega umeščanja in izgradnje odlagališča. Vodstveni odbor usklajuje in 
usmerja delovanje lokalnega partnerstva, sprejema pobude in zahteve občanov, organizira 
delovanje občasnih delovnih teles, vodi širšo razpravo, predstavitve, okrogle mize in delavnice, 
naroča neodvisne študije in dodatno dokumentacijo. Po potrebi v razpravo pritegne tudi 
občane in vodstvo občine oz. ARAO.

Lokalno partnerstvo bo aktivno sodelovalo oziroma soodločalo pri razpravi o vseh 
vprašanjih, ki zadevajo pripravo državnega lokacijskega načrta za odlagališče NSRAO in 
pripadajoče infrastrukture. Soodločanje lokalnega partnerstva bo formalno pri umeščanju 
odlagališča v prostor in vprašanjih presoje vplivov na okolje in neformalno pri vprašanjih, 
povezanih s terenskimi raziskavami, tehnično dokumentacijo, strokovnimi osnovami, raz
vojnimi možnostmi občine, ki jih omogoča nadomestilo, socialnim in zdravstvenim vidikom 
ter pridobivanjem drugih okoljskih informacij. O varnostnih vidikih ne bosta soodločala 
niti lokalno partnerstvo niti ARAO, pač pa so ta vprašanja v pristojnosti Uprave RS za 
jedrsko varnost in Uprave RS za sevalno varnost.

O referendumu kot najbolj neposredni obliki odločanja bo na predlog lokalnega partner
stva odločala občina.

Zaključek
Ali je po vsem povedanem mogoče utemeljeno trditi, da javnost nima možnosti sodelovati 

v postopku izbora lokacije za odlagališče NSRAO?
Možnosti je bilo veliko; več tam, kjer je bilo interesa več, in nekoliko manj tam, kjer ga 

je bilo malo. Res pa je bil odziv javnosti razmeroma skromen.
Naj povemo še, da je ob različnih posvetih več okoljskih organizacij, ki sodelujejo v 

okviru Regionalnega centra za okolje za srednjo in vzhodno Evropo, javno povedalo, da]e 
ARAO prva organizacija, ki v postopke odločanja resnično vključuje javnost.
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Razkrita skrivnost o izginotju 
Julijane Štern?

Brežice - Med čiščenjem grmičevja in podrasti za brežiškim gradom je bilo najdeno človeško okostje. Vse kaže, 
da gre za Julijano Štern, ki je lani poleti kot pacientka brežiške bolnišnice skrivnostno izginila neznano kam.

Kraj najdbe okostja so si 
ogledali policisti in kriminali
sti ter preiskovalni sodnik 
Okrožnega sodišča v Krškem 
ter okrožni državni tožilec. Na 
Inštitutu za sodno medicino je 
bila opravljena obdukcija. 
Ugotovljeno je bilo, da gre za 
žensko okostje in da je oseba 
umrla naravne smrti. Identite
ta umrle osebe bo ugotovlje
na s primerjalnimi postopki

na centru za forenzične pre
iskave v Ljubljani. Ker pa je 
bila ob truplu najdena odeja 
iz Bolnišnice Brežice, se pred
videva, da gre za občanko, ki 
je 11. julija lani skrivnostno 
izginila iz brežiške bolnišnice.

78-letna Julijana Štern z 
Dovškegapri Senovem, kije 
bila v bolniški sobi prikloplje
na na razne aparature, poleg 
tega pa naj bi bila, ker je bila

Štefan Grilc, partner pogrešane 
Julijane Štern, ni prepričan, da okost
je res pripada njegovi dolgoletni 
družici. “Nobene konkretne stvari ni, 
da bi lahko verjel, daje to res ona. 
Niso me še prepričali. Ko bodo pre
iskave končane, bo mogoče kaj več 
otipljivih podatkov,” pravi Grilc, ki 
je prepričan, da se vse skupaj odvija 
prepočasi, še vedno pa tudi raz
mišlja, kaj mu je njegova Jula tiste 

usodne noči želela povedati, ko je sestro prosila, da bi tele
fonirala, pa ji v bolnišnici tega niso omogočili.

Julijana Štern

nemima, tudi z jermenom pri
čvrščena na posteljo, naj bi tis
te julijske noči skočila skozi 
okno in skrivnostno izginila 
neznano kam.

Dežurna sestra naj bi slišala 
ropot in kasneje opazila, da 
pacientke ni ter o tem obvesti
la policijo. Policijska patrul

ja je pregledala okolico bol
nišnice, mestne ulice ter avto
busno in železniško postajo, 
medtem ko je osebje bolniš
nice iskalo znotraj bolnišnič
nih zidov. Tudi partner pogre
šane Jule seje vključil v iskal
no akcijo, policija je iskala 
tudi naslednji dan, prav tako 
osebje, a o Julijani ni bilo sle
du. Pogrešano so iskali s po
močjo policijskega psa, obveš
čeni so bili taksisti, pregle
dana je bila Vrbina in obrežje 
Save, vključil se je helikop
ter, a od takrat, ko je Jula odšla 
iz bolnišnice, je ni videl nihče 
več. Pojavile so se sicer infor
macije, daje bila podobna ose: 
ba opažena v Ljubljani, a se
daj je jasno, da ta informacija 
ni bila točna. Hudo bolna Jula 
je tiste julijske noči odtavala 
- kdo ve, kam je bila namenje
na - ogrnjena v odejo in očitno 
obnemogla pod grajskim 
obzidjem. N.C.C.

IB - IB
Neuspel poskus

Sevnica, 22. marec - Neznani storilec je na parkirnem 
prostoru v Ševnici vlomil v osebni avtomobil znamke Golf 
ter poskušal vozilo odtujiti, saj je odlomil tudi vložek kon
taktne ključavnice. Ker neznanec motoija ni uspel spraviti v 
pogon, je od namere odstopil.

Kadil bo in telefoniral
Senovo, 23. marec - Ponoči je neznani storilec vlomil v 

bencinski servis na Senovem ter iz notranjih odtujil večjo 
količino cigaret, mobi kartic in manjšo vsoto denarja. Last
nik je s tatvino oškodovan za okoli 300.000 SIT.

Zbil otroka
Raka, 24. marec - 35-letni občan iz okolice Sevnice je 

vozil osebni avtomobil po regionalni cesti z Gmajne proti 
Raki. Ko je pripeljal v Dolgo Rako, je z njegove desne strani 
nenadoma na vozišče stopil 10-letni otrok iz okolice Krškega, 
kije pred tem stal ob vozišču na neutrjeni bankini. Voznik je 
pričel takoj zavirati in se umikati v levo, vendar je kljub 
temu s prednjim delom vozila trčil v otroka, kije po trčenju 
padel po vozišču. Otrok je v nesreči utrpel hude telesne 
poškodbe in se zdravi v brežiški bolnišnici.

Drzna tatvina
Krško, 24. marec - Neznani storilec je v predprostoru 

nočnega kluba v Krškem pristopil do 57-letne občanke iz 
Krškega, jo posprejal po obrazu in ji nato iz rok iztrgal tor
bico, v kateri je oškodovanka imela osebne dokumente ter 
okoli 80.000 SIT. Za neznancem policisti še poizvedujejo.

Odkrita tatova in naročnik
Sevnica, 22. marec - Neznani storilci so na Planinski cesti v 

Sevnici iz delovnega stroja - bagra, odtujili kontrolno digitalno 
ploščo, katere vrednost znaša 700.000 SIT. Dva dni kasneje so 
policisti ugotovili, da sta za znanega naročnika tatvino izvedla 
19-letna občana z območja Posavja. Zoper osumljene boje bila 
na Okrožno državno tožilstvo podana kazenska ovadba.

Delovna nesreča
Krško, 27. marec - 57-letni državljan BiH je opravljal 

montažo konzol v podjetju Vipap v Krškem. Pri deluje s sodelav
ci uporabljal premični oder, vendar mu je pri hoji po stopnicah 
°dra spodrsnilo in je z višine približno metra in pol padel na tla 
ter utrpel hude telesne poškodbe. Zdravi se v brežiški bolnišnici.

Radio

Pozor - goljufije po 
elektronski pošti!

Ljubljana - Urad RS za nadzor prirejanja iger na srečo 
in Generalna policijska uprava - uprava kriminalistične 
policije ponovno zaznavata povečano število elektronskih 
obvestil, s katerimi pošiljatelji posameznega prejemnika 
obveščajo, daje pri neki igri, ki jo poimenujejo mednaro
dna loterija, zadel od nekaj tisoč pa vse do nekaj milijonov 
evrov. Pri tem izplačilo dobitka pogojujejo z nakazilom 
določenega denarnega zneska, ki znaša od nekaj sto do tisoč 
evrov in je v primerjavi z dobitkom zanemarljiv.

Gre za mednarodne loterije, ki jo poimenujejo kot Grand 
Lottery International Holand, Global International Lottery 
Amsterdam, Lucky Day International Lottery Amsterdam, 
Lottery Promo, England, Loterie nacional, Euro Millions 
Lottery International.

V omenjenih primerih ne gre za igro na srečo, saj 
izžrebanec pred prejemom obvestila za sodelovanje v igri 
ni kupil srečke ali se kako drugače prijavil za sodelovanje 
v igri. So pa v omenjenih institucijah mnenja, da gre za 
utemeljen sum storitve kaznivega dejanja goljufije ter za 
zlorabo pojma loterija. Razlog, zakaj se pošiljatelji skli
cujejo na loterijo, je verjetno v tem, da med ljudmi na 
splošno velja zaupanje v loterijske organizacije in da poznajo 
igre, ki jih prirejajo na primer EuroMillions.

Poleg tovrstnih obvestil še vedno krožijo tudi t. i. nige
rijska pisma in druga afriška pisma, v katerih pošiljatelj 
prosi prejemnika za pomoč pri izvedbi transakcije, za kar 
mu obljublja določen odstotek denarja. Zanje se je že v 
preteklosti izkazalo, da gre za goljufijo.

Vsem prejemnikom obvestil s takšno vsebino zato poli
cisti svetujejo, naj ne nasedajo obljubam in svojega denatja 
ne nakazujejo neznanemu prejemniku oziroma da se pred 
tem pozanimajo, ali se taka igra v državi, iz katere prihaja 
obvestilo, sploh legalno prireja.

Skoraj ducat pod vplivom 
alkohola

Posavje - Pred časom so posavski policisti izvedli poos
tren nadzora nad psihofizičnim stanjem voznikov po metodo
logiji PROMIL.

V času izvajanja poostrenega nadzora prometa so policisti 
ustavili 118 voznikov motornih vozil. Zoper 83 voznikov so 
policisti odredili preizkus alkoholiziranosti z alkotestom. 
Ugotovljeno je bilo, daje kar 11 voznikov vozilo pod vplivom 
alkohola. Najvišja stopnja alkoholiziranosti in sicer 1,25 mg 
alkohola v litru izdihanega zraka, je bila ugotovljena pri voz
niku osebnega avtomobila na območju Brežic. Med oprav
ljanjem nadzora so policisti prav tako ugotovili, da je en 
voznik sedel za volan, predenje opravil vozniški izpit.

Zaradi ugotovljenih drugih kršitev, pa so 9 kršiteljem na 
kraju prekrška izdali plačilni nalog ter izrekli 4 opozorila.

Ogenj in veter nista 
za skupaj

Posavje - Lepo vreme je po dolgotrajni zimi zvabilo 
ljudi na plan. Občani hitijo čistiti travnike in kurijo 
odpadke. V soboto so morali posavski gasilci kar 
trikrat intervenirati,, saj se je zaradi močnega vetra 
ogenj nenadzorovano širil.

Najprej so s požigalniš- 
tvom začeli na Ledini. Pri po
žiganju na travniku je občanu 
ogenj ušel izpod nadzora in se 
pričel širiti v sadovnjak in nato 
v gozd. Gasilci PGD Sevnica 
so požar pogasili. Istega dne 
popoldne so morali sevniški 
gasilci ponovno v akcijo, to
krat v Florjansko ulico. Požar 
je zajel travnik, poraščen z gr
movjem.

Podobne (ne)ugodne raz
mere pa so tega dne vladale 
tudi drugod v Posavju. Tako 
je občanki iz Pišec pri kuijenju 
suhljadi ogenj ušel nadzoru in 
se razširil na zapuščeno trav
niško površino. Požar so po
gasili gasilci PGD Pišece in 
Globoko.

V Posavju so imeli še srečo, 
v Šentjurju pri Celju je istega 
dne travniški požar upepelil 
kozolec. Nasploh je glavni 
vzrok požarov v naravnem 
okolju malomarnost, neprevi
dnost in nevednost. Čeprav v 
tem obdobju sicer ni razgla
šena velika požarna ogrože
nost, pa bi lahko ljudje vede

li, da se ob vetrovnem vreme
nu ne kuri.

Če se ugotovi, daje do po
žara prišlo iz malomarnosti, 
lahko gasilci intervencijo 
zaračunajo.

S spremembo Uredbe o 
varstvu pred požarom v na
ravnem okolju, kije stopila v 
veljavo 28. januarja letos, pa 
policija nima več pristojnosti, 
da bi kršitelju izrekla globo. 
Če policisti ugotovijo, da 
posameznik kuri v nasprotju 
z omenjeno uredbo, zoper kr
šitelja podajo predlog pri
stojnemu prekrškovnemu or
ganu, to pa je Inšpektorat RS 
za varstvo pred naravnimi in 
drugimi nesrečami. Za nespo
štovanje uredbe so zagrožene 
visoke denarne kazni.

Policisti na kraju požarov 
prevajajo tudi morebitne ele
mente kaznivega dejanja (npr. 
ogrožanje varnosti, požig...), 
ki pa so v pristojnosti policije. 
Če obstaja možnost kaznive
ga dejanja, zoper osumljenca 
podajo ovadbo na pristojno 
državno tožilstvo. N.Č.C.

Med deskami tudi
cigareti

Obrežje - Sredi marca so cariniki na mejnem prehodu 
Obrežje v tovornem vozilu odkrili neprijavljene cigarete. Slo
venski državljan je v popoldanskih urah na tovorni terminal 
vstopil z vlačilcem in polpriklopnikom. Na vstopu na carin
sko območje je predložil dokumente za bukove deske v skup
ni teži 17.000 kg. Carinik je pri pregledu blaga ugotovil, da 
se med bukovimi deskami nahajajo cigarete. Deske na paletah 
so bile zategnjene z plastičnimi zategovalnimi trakovi, tako 
da je bilo možno priti do cigaret šele, ko so se trakovi in 
deske, ki so obkrožale skrito blago, odstranili. Cariniki so 
skupno našteli 65.359 zavojčkov oziroma 13.071.800 kosov 
cigaret znamke Sovereigen Classic.

Najdeno blago in prevozno sredstvo so začasno do končanja 
postopka o carinskem prekršku zasegli, preiskovalna služba 
Generalne carinske uprave pa je izvedla ukrepe o sumu storitve 
kaznivega dejanja.

Vrednost zaseženih cigaret bi na evropskem tržišču v malo
prodaji dosegala vrednost okrog 28.000.000 SIT.

Smrt s traktorjem
Rovišče - Komaj se začenja pomlad, že se pojavljajo 

nesreče s kmetijskimi stroji. Za 39-letnega Jožeta Božiča s 
Planine pri Raki seje vožnja s traktorjem končala s smrt
jo. Občan je vozil neregistrirani kmetijski traktor po re
gionalni cesti iz smeri Studenca proti Raki. Ko je zunaj 
naselja Rovišče vozil po blagem klancu navzgor, je zapel
jal v desno preko bankine. Traktor se je prevrnil in se 
prevračal po hribu. Med prevračanjem je voznik traktorja, 
ki je po smrti sorodnikov sam živel na kmetiji, padel iz 
kabine, pri tem pa se je tako hudo poškodoval, da je na 
kraju nesreče umrl. N.Č.C.
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Sevnica izstopila iz postopka umeščanja odlagališča v prostor

Nočem vojne s (so)krajani!
Sevnica - Po večurni burni in občasno nestrpni razpravi, v kateri je sodelovala tudi Ljudska iniciativa Sevnica, 
je občinski svet sprejel sklep, da se na celotnem območju občine ustavijo vsi postopki in aktivnosti v zvezi s 
prostorsko umestitvijo odlagališča nizko in srednje radioaktivnih odpadkov (NSRAO) v prostor. Obenem je 
občinski svet sprejel sklep, da občina Sevnica ne dovoljuje nobene lokacije za radioaktivne odpadke na svojem 
območju. Tako na Čagošu na Studencu ne bo ne raziskav ne odlagališča in tudi nikjer drugje v sevniški občini ne.
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Zahteve za dopolnitev 
lokacijskega načrta

Krško - Na javni obravnavi predloga državnega 
lokacijskega načrta za hidroelektrarno Krško so zain
teresirani občani do zadnjega kotička napolnili sejno 
dvorano občinske hiše. Prišli so z različnih krajev 
občine, vprašanja in pobude za dopolnitev 
lokacijskega načrta pa so imeli predvsem tisti, ki živi
jo na vplivnem območju bodoče elektrarne.

_____________________________________________ Sava Glas, 30.3.2006

S tem sklepom je občinski 
svet razveljavil sklep o prijavi 
k sodelovanju pri izboru lo
kacije za odlagališče nizko in 
srednje radioaktivnih odpad
kov, ki ga je sam sprejel 30. 
marca 2005. To možnost daje 
program priprave državnega 
lokacijskega načrta (DLN) za 
odlagališče NSRAO, saj vsaki 
sodelujoči občini daje pravi
co, da izstopi kadarkoli in 
brez kakršnihkoli posledic. 
Podobno seje v treh prijavlje
nih občinah zgodilo že lani. 
Sevniški občinski svet je raz
veljavil tudi sporazum o lokal
nem partnerstvu, pogodbo o 
izvrševanju lokalnega partner
stva in pogodbo o nadomesti
lu za izvajanje raziskav, kijih 
je občina podpisala pred me
secem in pol.

Ljudska iniciativa 
na delu

Pobuda za prekinitev sode
lovanja v postopku umeščanja 
je prišla iz vrst ljudske inicia
tive Sevnica, ki se je v jav
nosti prvič oglasila konec feb
ruarja 2006. O svojih stališ
čih, s katerimi nasprotuje 
raziskavam in gradnji odlaga
lišča NSRAO v Čagošu ter na 
celotnem območju občine, je 
obvestila občino in nekatere 
državne institucije, svoja 
stališča pa so člani predstavili 
tudi na seji vodstvenega od
bora lokalnega partnerstva. 
Predsednik vodstvenega od
bora Joško Kovač je njihove
ga predstavnika povabil, naj 
se kot član pridruži temu tele
su lokalnega partnerstva, ki 
ima nalogo skrbeti za čim 
boljše in uravnoteženo in
formiranje javnosti o postop
ku umeščanja odlagališča. 
Stane Kranjec iz Dolnjega 
Brezovega pa je odbor označil 
kot izključno politični organ, 
ki zagovarja odlagališče in 
mu pripisal pristojnosti odlo
čanja, ki jih sploh nima. 
Kranjec ni bil za dialog in 
soočanje argumentov. Vztra
jal je na zahtevi, da se občina 
takoj umakne iz postopka in 
stališče zagovarjal s preko 
tisoč podpisi občanov. Vod
stveni odbor je sklenil, da bo 
predlagal občinskemu svetu, 
naj se podrobno seznani z nje
govo pobudo in se do nje 
opredeli.

Predstavniki ljudske inicia
tive, ki jo vodi Boštjan Jak
še, so se udeležili tudi seje 
občinskega sveta. Svetnikom 
so pojasnjevali, da je do od
ločitve občine o raziskavah na 
Čagošu prišlo na nedemo
kratičen način in daje bila lju
dem ta odločitev vsiljena. 
Zahtevali so, da se upošteva 
volja ljudstva, kot argumente 
pa navajali, da gre za gosto 
poseljeno območje, da je v 
bližini dom upokojencev Im- 
poljca, domnevno zaradi ra
dioaktivnega sevanja iz bliž
nje nuklearke pa je na tem 
območju že tako povečano 
število rakavih bolnikov. Žu
pan Kristijan Janc, ki je že

uvodoma povedal, da ne želi 
vojne z občani, še najmanj pa 
s sokrajani, je sprva skušal 
prepričati zbrane, da tako po
ceni denarja - v končni fazi gre 
za 200 milijonov SIT, ki bi jih 
občina dobila na račun razis
kav - nikoli več ne bo mogoče 
dobiti.

Čeprav je občina predlaga

la, da se ljudska iniciativa ena
kovredno vključi v vodstveni 
odbor, pa do kompromisa ni 
prišlo. Ljudska iniciativa, 
podprta s 1203 podpisi pod
pore, je vztrajala, da se refe
rendum izvede pred začetkom 
raziskav. Poleg tega doslej še 
ni nihče jasno povedal, kakšno 
bi bilo referendumsko ob
močje. Ali bi na referendumu 
glasovali vsi volivci, ah le tisti 
na prizadetem območju. Če bi 
glasovali vsi, potem bi se lah
ko zgodilo, so prepričani v 
iniciativi, da bi referendum 
uspel, saj bi bili prizadeti pre
glasovani. Občina je sicer po
nudila, da se upošteva referen
dumsko območje, ki ga bo ini
ciativa predlagala. A razhajanj 
je bilo preveč, zatorej je bil 
sprejet sklep občinskega sve
ta, da se občina Sevnica umi
ka in ne želi več sodelovati. 
Tako v sevniški občini ne bo 
ne raziskav ne odlagališča, 
seveda pa tudi denarja ne.

Kritike na račun 
obveščanja

Na ARAO pravijo, da so 
bile občanom Sevnice v zad
njem letu na voljo raznovrst
ne informacije in možnosti za 
izražanje stališč o sodelovan
ju občine v postopku umešča
nja odlagališča v prostor, a pri 
ljudeh ni bilo opaziti izrazite
ga odpora. V predprimerjalni 
študiji za izbor treh potencial
nih lokacij za odlagališče 
NSRAO, ki jo je ARAO iz
vedla v letu 2005, je bila druž
bena sprejemljivost v Sevnici 
ocenjena kot sprejemljiva z 
oceno 2 (maksimalna ocena je 
3 ) in je bila med petimi pri
javljenimi občinami na tret
jem mestu. Kot pravijo na 
ARAO, je šele po formalni 
sklenitvi lokalnega partnerst
va del prebivalstva začel ak
tivno nasprotovati aktivnostim 
v KS Studenec.

Medtem ko so na ARAO 
zadovoljni z obveščanjem, pa

so sevniški občinski svetniki 
vsi po vrsti kritizirali obveš
čanje, ki je bilo zadnje leto 
nekoliko boljše. Sicer pa po 
njihovem mnenju država v 
trinajstih letih, kar se je zgo
dil Kališovec, na področju 
osveščanja in obveščanja gle
de radioaktivnih odpadkov ni 
storila ničesar. Če bi bila

obveščenost večja, bi ljudje 
lažje sprejemali odločitve, 
pravijo svetniki. Jože Imperl 
je na primeru razborske ko
mune pokazal, kakšno vlogo 
igra obveščanje. Ko so na 
Razboiju stekli prvi pogovori, 
da bi bila tam komuna za 
odvisnike, so bili ljudje pro
ti, čez nekaj let, ko so vedeli 
o tem več, so ljudi, potrebne 
pomoči, z veseljem sprejeli v 
svoje okolje.

Kako naprej
ARAO je sevniško občino 

že obvestila, da so ustavili vsa

Kot je dodal, ostaja rok za 
dokončno zaprtje proizvod
nje celuloze letošnji oktober, 
saj do sedaj drugačnega in
teresa niso izrazili niti last
niki niti država.

V družbi nameravajo 
postopke glede ukinitve 
omenjene proizvodnje za
ključiti do konca tega leta. 
Ob predvidenem zapiranju 
obrata celuloze pa družbo še 
vedno čaka tudi racionaliza
cija ostalih sektorjev. Z za
prtjem obrata celuloze bo po 
podatkih družbe delo izgubilo 
okrog 350 ljudi, ki delajo 
neposredno v proizvodnji ali 
v ostalih sektorjih podjetja, 
vendar kljub napovedim do 
28. marca Peter Drakulič še 
ni mogel povedati nič natanč
nejšega. V družbi tudi še ved-

dela, povezana z umeščanjem 
odlagališča NSRAO na ob
močju občine. Občina je o tem 
tudi že obvestila vsa sevniška 
gospodinjstva in ob tem na
mignila, da seje občina s tem 
obrisala pod nosom za več kot 
200 milijonov SIT, zato raz
voj ne bo šel tako hitro naprej.

Delo ARAO se bo po na
črtu nadaljevalo na preostalih 
dveh lokacijah - v Vrbini v 
občini Krško ter v Globokem 
v občini Brežice. Možnosti za 
dodatno vključitev tretje po
tencialne lokacije bo ARAO 
v nadaljnjih mesecih podrob
no preučila. Med prijavljeni
mi v prvem krogu zbiranja 
prijav sta še občina Lenart, 
kjer je bila lani družbena 
sprejemljivost zelo nizka, in 
občina Šmartno pri Litiji, v 
kateri se do zdaj ni bilo mo
goče dogovoriti o lokaciji, je 
pa bilo javno mnenje odlaga
lišču razmeroma naklonjeno. 
Toda v teh dneh sta civilna ini
ciativa iz Šmartnega pri Litiji 
in Zveza ekoloških gibanj Slo
venije ARAO že obvestili, da 
nasprotujeta vključevanju lo
kacije Rakovnik in širšega ob- 
močja občine Šmartno pri 
Litijo v postopek priprave 
DLN za ureditev odlagališča 
NSRAO.

Še vedno pa obstaja mož
nost, da se v postopek prija
vijo nove občine ali da pri
javljene občine prijavijo nove 
lokacije. Razpis za prijave je 
namreč odprt in ARAO bo 
vsako prijavo skrbno preučila, 
tako z družbenega kot s teh
ničnega in okolj skega vidika.

Nada Černič Cvetanovski 
Branka Demovšek

no niso prejeli nobenih kon
kretnih informacij od države 
o morebitni postavitvi nove 
sodobne tovarne za proizvod
njo celuloze. Tak projekt bi 
namreč potreboval predvsem 
močno zainteresiranega vla
gatelja, ki pa ga do sedaj niso 
našli niti češki lastniki družbe 
niti slovenska država.

V krškem Vipapu so že 
večkrat izrazili mnenje, da 
gre za nacionalni projekt, v 
katerem bi njihovo podjetje 
lahko sodelovalo predvsem 
s svojimi kadri in pridoblje
nim znanjem. Poslovno leto 
2005 so sicer v družbi za
ključili z dobičkom v višini 
100.000 evrov, proizvedli pa 
so rekordnih 180.000 ton 
papirja ter 111.000 ton ce
luloze. STA

Elektrarna pri Sotelskem se 
bo gradila zaradi utesnjenosti 
prostora v dveh gradbenih 
jamah na obeh bregovih Save, 
za potrebe gradbišča pa bo naj - 
prej postavljen most s krožiš
čem na desnem bregu in na 
levem, štajerskem bregu bo po 
nasipu med Savo in železnico 
zgrajena obvoznica s priključ
kom na Tovarniško ulico na 
Vidmu. Ob Savi bo peš pot v 
makadamski izvedbi.

V pripravi predloga lokacij
skega načrta seje krška občina 
borila predvsem za obvoznico 
z nadaljevanjem na vrbinsko 
cesto ter še enim mostom čez 
Savo pri nakupovalnem centru 
(šopingu), na interese vaščanov 
Sotelskega pa so pozabili, pri
znava župan Franci Bogovič.

Krajani, ki bodo živeli točno 
nad jezovno zgradbo, po sedan
jem predlogu lokacijskega 
načrta ne bi imeli cestne pove
zave neposredno na obvoznico

in s tem na most, niti na pešpot. 
Zahtevajo, da se to reši z nad
vozom. Nujnost neposredne 
povezave Sotelskega z obvozni
co utemeljujejo tudi z varnost
nega vidika v primeru evaku
acije zaradi nesreče v nuklearki.
Obvoznica bo prinesla nev

šečnosti prebivalcem Tovarniš
ke ulice, ki so se sicer navadili 
živeti s hrupom železnice, svoj 
mir pa so imeli na brežini Save. 
Sedaj bo tam stekla obvoznica, 
ki bo od 10 do 25 m od hiš, s 
tem pa jim bo močno padla ka
kovost bivanja. Ljudje iz te co
ne, nekoč predvidene za obrt
no, bi bili najbolj zadovoljni, 
če bi se lahko preselili. Investi
tor pa zaenkrat o odkupu nji
hovih hiš ne razmišlja, pač pa 
o protihrupni zaščiti z varo
valnim zidom, menjavo oken 
na objektih in s fasado.

Prebivalci Valvasorjevega 
obrežja, kjer ni niti pločnika,

bodo ob povečanem tovornem 
prometu v času gradnje ogro
ženi, najbrž pa bodo vsaj za 
določen čas imeli težave z 
vključevanjem na glavno ces
to. Zanima jih možnost uvel
javljanja odškodnin.

Elektrarna bo ogrozila tudi 
prebivalce spodnjega bresta
niškega gradu, ki pa ga spome
niško varstvo ne dovoli porušiti, 
temveč gaje potrebno varovati. 
Predvidena je gradnja tesnilne 
zavese, vendar se obramba na
naša le na dvajsetletne vode. 
Tamkajšnji prebivalci bi se žele
li seliti, takšno rešitev pa pod
pira tudi vodstvo KS Brestani
ca. Pravijo, da investitoija ne 
bi veliko stal nakup potrebnih 
stanovanj v Starem trgu. Ob 
tem poudaijajo, da mora biti 
predmet lokacijskega načrta še 
ureditev Zasavske ceste v Bres
tanici, ne le kanalščine ob njej, 
ureditev Šutne in Kantalona.

Ljudi, ki živijo ob potokih,

pa močno zanima tudi, kako je 
v lokacijskem načrtu z ukrepi 
poskrbljeno za nemoten izliv 
teh pritokov v Savo in za zale
dne vode, ki so lani pokazale 
svojo razdiralno moč. Načrto
valci so predvideli urejanje vseh 
teh vodotokov.

Pripombe izjavne obravna
ve je skrbno beležila Ana Vid
mar iz Direktorata za prostor 
na Ministrstvu za okolje. Sku
paj s pisnimi pripombami, ki 
so se nabrale v času razgrnitve 
predloga lokacijskega načrta 
(mesec dni), jih bodo pristojne 
službe proučile in do njih zav
zele stališča. Podana stališča po
menijo usmeritev, kaj od tega 
se bo upoštevalo pri dopolnitvi 
lokacijskega načrta. Predvido
ma naj bi bil državni lokacijski 
načrt za krško elektrarno spre
jet julija letos.

Branka Demovšek

HE Krško bo v manjši meri vplivala tudi na življenje v 
sevniški občini. To so na javni obravnavi v Sevnici potrdili 
tudi pripravljala DLN. Po zajezitvi Save bo gladina vode 
le nekoliko višja, zato se potrebne ureditve vezane le na

ben in potok v Kladju. Pavle Žnidaršič s Studenca je pred
lagal izdelavo študije o vplivih na kmetijska zemljišča, P°' 
leg tega pa je opozoril na nekatere nerešene probleme na 
Artu. Predsednica KS Blanca Meri Kelemina je predlaga' 
la, da se del ceste v Kladju prestavi za nekaj metrov, opo
zorila je na udomine na cesti Blanca - Brestanica ter pre9,' 
lagala izgradnjo čistilne naprave Kladje in Blanca. NX-L-

Slavica Mirt Kranjec, Stane Kranjec in Boštjan Jakše

Kdaj znan program 
odpuščanja v Vipapu?

Krško - V družbi Vipap Videm Krško intenzivno 
pripravljajo program ukinitve proizvodnje celuloze 
in predvideno odpuščanje zaposlenih, prve uradne 
podatke glede letošnjih aktivnosti na tem področju pa 
namerava družba javnosti posredovati predvidoma 
ob koncu marca, je pred časom povedal predstavnik 
za stike z javnostmi v družbi Peter Drakulič.

Ljudi zanima, kakšne spremembe bo povzročila elektrarna Sotelsko.
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Partnerstvo za vseživljenjsko
učenje

Krško - Ljudska univerza Krško (LU) je bila na javnem razpisu Ministrstva za 
šolstvo in šport izbrana za koordinatorko in nosilko projekta Center 
vseživljenjskega učenja Posavje. Direktorica Nataša Kršak je podpisala pogodbe 
o partnerskem sodelovanju z enajstimi organizacijami iz regije. Ta mreža bo 
omogočala širitev že delujoče ponudbe za odrasle in mladino s poudarkom na 
neformalnem izobraževanju.

Center vseživljenjskega 
učenja bo dobil finančno pod
poro iz evropskih strukturnih 
skladov za dvoletno program
sko obdobje. V aprilu bo LU 
razširila dejavnost Svetoval
nega središča Posavje, ki sedaj 
deluje le v Krškem, na šest 
dodatnih lokacij - v Kostanje
vico na Krki, na Veliki Ka
men, v Brežice, na Bizeljsko,

v Sevnico in Šentjanž. S tem 
bo povečana dostopnost sto
ritev informiranja in svetovan
ja. Jeseni bo odprto središče 
za samostojno učenje na LU 
Krško in točke za samostojno 
učenje na Senovem, v Breži
cah in v Sevnici, kjer gre za 
tako imenovano e-učenje. Do 
konca leta bo vzpostavljen 
spletni portal Centra vseživ-

Svečan podpis partnerskih pogodb je bil v Dvorani v parku, 
programi entra za vseživljenjsko učenje pa bodo za uporabni
ke brezplačni.

ljenjskega učenja, ki bo upo
rabnikom omogočal dostop do 
različnih baz podatkov o mož
nostih izobraževanja, svetova
nja, informiranja. Omogočen 
bo tudi dostop do gradiv za sa
mostojno učenje in do učenja 
v virtualnih učilnicah.

Program vseživljenjskega 
učenja je v prvi vrsti namen
jen manj izobraženim prebi
valcem Posavja, ki naj bi s 
tem dobili nova formalna in 
neformalna znanja in s tem 
večje zaposlitvene priložnosti. 
Programi izobraževanja, me
tode in oblike bodo prilago
jene posamezniku, za kar je 
potrebnih čim več izvajalcev. 
Direktorica LU Krško Nataša 
Kršak je prepričana, da bodo 
cilju lažje sledili v povezavi s 
partnerskimi organizacijami, 
kot so Regionalna razvojna 
agencija, oba mladinska cen
tra, dve knjižnici, Valvasorjev 
raziskovalni center, brežiška 
Ekonomska in trgovska šola, 
sevniška osnovna šola ter 
društvo Karbid, ki so pod
pisniki pogodb o sodelovanju.

Branka Demovšek

Bodoči turistični strokovnjaki spoznavali 
brežiško ponudbo

Brežice - Minulo soboto je Občinska turistična zveza Brežice v sodelovanju z Društvom 
študentov Brežice pripravila mednarodno srečanje študentov. Udeležili so se ga štu
denti Ekonomske fakultete, smer turizem iz Zagreba, študenti Ekonomske fakultete iz 
Ljubljane ter dve dijakinji Srednje šole Sevnica, smer turizem. Poleg študentov, ki so 
se spoznali že maja lani na mednarodni akademiji - jadranju po južni hrvaški obali, so 
se srečanja udeležili tudi profesorji z Ekonomske fakultete Zagreb.

Najprej so si ogledali Bre
žice, ko jih je poleg predsed
nikov obeh omenjenih orga
nizacij pozdravil tudi župan 
Ivan Molan, v grajski kleti so 
degustirali vrhunska vina, za 
tem so si ogledali naravni park 
Jovse. Pot so nadaljevah proti 
Bizeljskem, kjer so si ogledali 
naravno in kulturno dediščino 
tega kraja, kije povezan tudi s 
Slomškom, obiskali so repnice, 
kjer so skupaj zapeli Slomško
vo pesem En hribček bom ku
pil in še eno od hrvaških napit- 
ttic. Za tem so se odpeljali tudi 
tta hrvaško stran reke Sotle v 
Kumrovec in se sprehodih med 
Pisanimi zgodovinskimi hiši
cami. Po kosilu na Mostecu so 
se za popestritev z brodom 
Popeljali preko Save. “Pika na 
t ’ celotnemu dogajanju pa so 
čile večerne turistične kontakt
ne delavnice, ki so potekale v 
klubu Mladinskega centra Bre
jce, kjer so se študentom pri
družili profesoiji. Za prijetno 
druženje ob zaključku pa sta 
Poskrbela znan kitarist Saša 
l*lpič in bobnar Enos Kugler.

Za vse udeležence - bodoče 
strokovnjake na področju tu- 
^2nia, ki bodo nekoč delali v 
Sloveniji in na Hrvaškem ter 
dted seboj sodelovali, je bilo 
omenjeno srečanje izjemna 
Izkušnja. Porodile so se številne 
Jdcje in navdihi za prihodnje 
podvige, dosežen je bil eden 

nied pomembnih ciljev sre

čanja in sicer, da so študenti 
navezah stike z domačimi tu
rističnimi ponudniki, pravi 
idejna vodja in organizatorica 
srečanja Marina Benič, absol
ventka zagrebške Ekonomske 
fakultete, sicer pa Brežičanka. 
Študenti turizma na tem med
kulturnem pohodu “ob meji” 
namreč niso bih le turisti, tem

več so vse opazovali iz očmi 
bodočih turističnih strokovnja
kov -kritično in z zanimanjem.

Srečanje je torej v celoti 
uspelo, cilj - gostujočim štu
dentom turizma predstaviti 
turistično destinacijo Brežice z 
okolico ter njen razvoj in tako 
omogočiti morebitno poslovno 
sodelovanje. J.K.

Nova priložnost za ogled Jovsov
Kapele - V okviru projekta Life - Natura 2000 v Sloveniji so pod Kapelami, na 
robu znanega mokrišča Jovsi, tudi uradno odprli opazovalni stolp za ptice. Kot so 
povedali predstavniki Zavoda Republike Slovenije za varstvo narave in Mini
strstva za okolje in prostor, je to prvo udejanjanja projekta, ki v državi vključuje 
pet območij. Poleg Jovsov in gozda Dobrava so to še zavarovanje velikonočnice 
pod Bočem, gozdov Jelovica nad Bohinjem, potoka Petelinjek pri Slovenskih 
Konjicah in Snežniške planote.

Po besedah biologa Andre
ja Hudoklina iz novomeške 
enote Zavoda za varstvo na
rave, je v okviru projekta za 
ohranitev Jovsov in Dobrave 
med drugim v pripravi še na
črt upravljanja in ohranjanja 
vlažnih travnikov z izboljša
nimi hidrološkimi razmerami.
Zato je posebej pomembna 
pozna košnja, v Dobravi pa naj 
bi zakupili stara hrastova 
drevesa, izdali bodo zloženke 
ter v Kapelah uredih informa
tivno sobo. Vsekakor pa bo že 
nemoteči stolp za opazovanje 
ptic, v težkih pogojih ga je 
skupaj z mostovžem gradilo 
podjetje HPG Brežice, lepa 
priložnost za večji obisk ljubi
teljev narave.

Brežiški župan Ivan Molan 
je ob tej priložnosti posebej 
izpostavil prizadevnost in sku
pen nastop organizacij in

društev v Kapelah, kar bi 
moralo postati zgled za de
lovanje drugih krajevnih 
skupnosti. Predlagal je tes
nejše sodelovanje s Termami 
Čatež in s turističnimi orga
nizacijami v sosednji Hrvaš

ki, Anton Cerjak, predsed
nik krajevne skupnosti Ka
pele, pa je povedal, daje zdaj 
tudi čas za trženje rezultatov 
projekta. Hkrati je dodal, da 
je že čas, da si Kapele za
stavijo nove cilje! V.P.

Prostor za mlade v “Mladinski točki”
Senovo - Mladi na Senovem vrsto let prosijo, da bi dobili prostore, kjer bi se lahko 
dnevno srečevali oziroma se udejstvovali po interesnih področjih. Sedaj se jim 
takšna priložnost končno obeta, saj bo Mladinski center Krško septembra na Seno
vem vzpostavil 2Mladinsko točko”.

Mladinski centri (MC) so 
bih v Sloveniji ustanovljeni z 
namenom, da populaciji od 
15. do 26. leta starosti ponu
dijo pogoje za spoznavanje 
sveta in priložnosti, kar omo
goča sodobna komunikacijska 
tehnologija. Krški center je po 
štirih letih delovanja svojo 
dejavnost v programu, pro
storih in potrebni računalniški 
infrastrukturi razvil do te me
re, da ima pogoje za širitev 
mreže še na druge urbane kra
je v občini. Upoštevano je šte
vilo prebivalcev kraja in za
ledja, prostorske možnosti ter 
oddaljenost od MC Krško. 
Mladi bodo v prostorih, ki jih 
bodo lokalne skupnosti name
nile zanje, dobili računalniško 
opremo s potrebno povezavo, 
kar bo zagotovil krški center,

občinski proračun pa bo moral 
dodati denar za vzdrževanje 
teh točk. Tam, kjer bo Mla
dinska točka odprta vsak dan, 
bodo stroški zaposlenega na 
letni ravni znašali 2 milijona 
SIT, kjer pa je načrtovano 
delovanje le ob vikendih, 
stroške vodenja izplačujejo v 
obliki denarnih nagrad, je po
vedal direktor MC Krško 
Robert Ostrelič. Občinska 
mreža bo vzpostavljena v šti
rih letih. Mladinska točka na 
Senovem bo v nekdanjem lo
kalu Oaza v domu 14. divizi
je in v trgovini Hartman.

Senovo, ki gaje gospodar
ska depresija zaznamovala bolj 
kot druga področja občine, 
danes kot okolje za mlade ni 
prav stimulativno. Družijo se 
lahko samo v lokalih, za obisk 
Mladinskega centra Krško pa 
morajo imeti na voljo avto 
oziroma denar za vozovnico 
v javnem prevozu. Svet KS 
Senovo meni, da si mladi 
zaslužijo svoj prostor, Vlado 
Grahovac pa obljublja udar
niško urejanje notranjosti nek
danje Oaze, za kar so oblju
bili pomoč tudi lokalni obrt
niki. B.D.

/ . ^
cu

v*
e.

at

M
sco

ram pri tms

ARADIO/BREZI C E
/ na 88,7 !m 95,9 MM*

i mm %
CVETLIČNI ARANJ

POGREBNE STORITVE
ČERNELČEVA 9, 8250 BREŽICE 

| TEL.: 07/49-61-090, 07/49-93-240
| FAX: 07/49-93-241
| GSM: 041/619-455

Delovni čas: 
delavnik: 7.00-19.00 
ob sobotah: 8.00 -13.00 
nedelje in prazniki zaprto

VCIEC MAVRICA BREŽICE 
šolska ulica 5, 8250 Brežice

OBVESTILO
Vrtec Mavrica Brežice obvešča vse 

zainteresirane starše, da

zbira prijave za vpis v vrtec 
za šolsko leto 2006/07

v času od 27.3. do 7.4.2006 
med 10. in 16. uro 

v prostorih tajništva v Šolski ulici 5.
Ker je v zadnjem času povpraševanje po prostih 

mestih večje od zmogljivosti, si s pravočasno 
prijavo zagotovite mesto.

Tudi če boste vrtec potrebovali po začetku 
šolskega leta ali celo v letu 2007, se prijavite zdaj.

Uprava
Istočasno Vas obveščamo, da bomo za vse 

otroke, starejše od treh let, ki niso v vrtcu, 
organizirali Mavrične urice, s pričetkom 11.4.2006. 

Prijavite se do 10.4.2006.
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Za vztrajne ni ovir
Senovo - 25-letni Zahid Lukavica s Senovega se je pred enajstimi leti srečal z invalidnostjo. Kot pravi, mu je 
tetraplegija ob invalidskem vozičku prinesla tudi trdo kožo, s katero premaguje to bridko življenjsko 
preizkušnjo. Zahid je trd in neizprosen predvsem do sebe, medtem ko čustveno in s hvaležnostjo sprejema 
odziv okolice na svoje posebne potrebe.

Invalidnosti navkljub seje 
odločil za težjo pot šolanja in 
seje iz Zavoda za usposablja
nje invalidne mladine Kam
nik vpisal v Ekonomsko in 
trgovsko šolo Brežice. “Dan
danes se pogosto srečujemo z 
nestrpnostjo do drugih in dru
gačnih. Zatiskamo si oči pred 
tistimi, ki so potrebni pomoči.
Šola v Brežicah pa je drugač
na. Sošolci so me nosili po 
stopnicah, profesorji in rav
natelj so prilagajali umik, da 
bi omilili arhitektonske ovire, 
jaz pa sem si neizmerno želel
dv i^alo, da bise P° zaključeni Zahid Lukavica - iskren nasmešek za iskreno zahvalo 
srednji soh lahko vpisal v
višjo”, pove Zahid. tudi učno podjetje. ni stal celoten kolektiv. Rav-

Višja komercialna šola ima Nasmejanemu fantu z natelj Martin Soško je uspel 
prostore v dragi etaži, kjer je načrti za prihodnost je ob stra- ob urejanju prostorov za učno

podjetje zagotoviti denar še 
za dvigalo, ki so ga pred krat
kim montirali. Študent Zahid 
je srečen, ker ima sedaj dostop 
do vseh prostorov na šoli in 
iskreno hvaležen vsem svojim 
“nosačem”, ki so v preteklosti 
nadomeščali dvigalo. Posebej 
pa se zahvaljuje vodstvu šole: 
“Pokazali so ogromno huma
nosti in sočustvovanja in do
kazali, kako velika zna biti 
človeška dobrosrčnost. Seve
da si vsi želimo, da bi bilo v 
družbi več zdravja kot bo
lezni, vendar je moj primer 
odprl pot še komu s posebni
mi potrebami, ki bo v prihod
nje lahko brezskrbno obisko
val Ekonomsko in trgovsko 
šolo Brežice.” B.D.

Najlepša Posavka je Sanda Lukavica

Za laskavi naslov se je potegovalo 11 deklet iz Brežic, Krškega 
in Sevnice.

Čatež ob Savi - V Termah 
Čatež so po nekaj letih spet 
izbrali najlepše posavsko dek
le. Naslov miss Posavja 2006 
je osvojila Sanda Lukavica, 
prva spremljevalka je postala 
Tamara Pavlovič, druga pa 
Polona Podvinski. Vse tri 
bodo nastopile v polfinalnem 
nastopu, ki bo maja, finale pa 
predvidoma 4. julija v Cankar
jevem domu.Prireditev je or
ganiziral Zavod Neviodunum 
v sodelovanju z nosilcem li
cence miss Šlovenije Zdrav
kom Geržino. V zabavnem 
sporedu, ki sta ga vodila Katja 
Tratnik in Gašper Pavšič, so 
med drugimi nastopili tudi 
hrvaška pevka Maja Suput, 
pevca Rudolf Gas in Frenk 
Nova, plesna skupina Akroba- 
tik Breaker’s in Plesna šola 
Lukec. Kot pevka pa je nasto
pila tudi aktualna miss Slove
nije Sanja Grohar. Ob tej 
priložnosti pa so razglasih tudi 
najboljše športnike Posavja po 
izboru bralcev Posavskega ob
zornika.

Foto: Marjan Priveršek

Najlepše tri - Polona Podvin
ski, Sanda Lukavica in 
Tamara Pavlovič

Rudolf Gas je nastopil kar s kandidatkami.

Najboljši športniki po izboru bralcev Posavskega obzornika 
so plavalec Rok Kerin, triatlonka Nina Mandl, plesni par 
Amadeja Plevel in Luka Vodlan ter moški rokometni klub iz 
Krškega in Zenski rokometni klub iz Brežic.

Lahko bi se več igrali...
Srečno naključje je hotelo, da smo na prvi pomladanski 

dan, na svetovni dan poezije in svetovni dan lutk 21. marec, 
izvedli dobrodelno prireditev v sklopu večletnih prizadevanj 
našega vrtca, da bi izboljšali bivalne pogoje otrok na prostem, 
kar bi našim otrokom omogočilo več preživljanja časa na pros
tem ob gibanju in drugih spodbudah za zdravo in ustvarjalno 
otroštvo. Večletna akcija nosi ime “Lahko bi se več igrali, če 
bi nam malo pomagali”. Koncert je bil organiziran na pobudo 
članov zelo dejavnega Sveta staršev vrtca s ciljem pridobiti 
nekaj finančnih sredstev za obnovo igrišča pri centralnem vrt
cu v Šolski ulici. Povabili smo domače ansamble ljudske in 
narodnozabavne glasbe, kar je bilo vsebinsko naravnano na 
starejše obiskovalce prireditve, dedke, babice...

V uvodnem nagovoru na prireditvi je ravnateljica vrtca gospa 
Ana Kupina prisotnim prikazala dosedanja prizadevanja in 
aktivnosti vrtca na tem področju od leta 2002 (postavitev ogra
je, v lanskem letu postavitev dveh igral, ute na igrišču za igrače, 
napeljava vode na igrišče ter posodobitev peskovnikov) ter 
načrte za naprej.

Dramska skupina vzgojiteljic je zaigrala rdečo kapico malo 
drugače.

Na dobrodelni prireditvi so nastopili dramska skupina vrt
ca Mavrica - Snežinke, Trebeški drotarji, Kulturno društvo 
Žarek Brežice, citrarka Mateja Avšič, Ljudske pevke z Žejne
ga, Tadeja Molan z ansamblom Majolka in ansambel Jerneja 
Kolarja. Program je povezovala gospa Janja Rostohar, sicer 
mamica naše varovanke Zale.

V preddverju dvorane Prosvetnega doma so strokovne 
delavke vrtca prodajale ročno izdelane unikate steklenih izdel
kov, ki so jih izdelale skupaj s starši naših otrok. Celotni de
narni izkupiček te akcije je bil čez 200.000. SIT in bo 
kamenček v mozaiku prizadevanj za bolj kakovostno bivanje 
otrok na igrišču vrtca.

Saša Pohar

rojstva v porodnišnici brežice

V brežiški porodnišnici ob našem tokratnem obisku ni bil° 
tako živahno kot običajno; ena od mladih mamic je pravkar 
odhajala, spremljal jo je nasmejan očka, ki je v rokah ponos
no nesel “lupinco ” z majhno spečo štručko. V sobi pa je same
vala Vesna Dujakovič, ki je v ponedeljek, 27. marca, rodil j1 
svojo drugo punčko. Katja jih je kar pustila čakati, saj seje 
rodila z desetdnevno zamudo. Tehtala je 3550 g in merilo 23 
cm. Doma jo nestrpno čaka 3-letna Nastja, ki bo prav danes 
(torek) svojo sestrico tudi prvič obiskala.

Rojstva od 15. 3. do 28. 3. 2006
Deklice so rodile: Darja Lamovšek iz Podbočja, NeŽa 

Kožar iz Straže pri Raki, Darja Dimič iz Brežic, Maja Preskar 
iz Krškega, Janja Šibilja iz Brežic, Katarina Ivačič s Šedma- 
Barbara Srpčič iz Brežic, Jorgovanka Hudorovac z Gorice- 
Martina Flis iz Jetrnega sela in Vesna Dujakovič iz Sel p 
Dobovi. A

Dečke so rodile: Tatjana Pavuna iz Sel pri Dobovi, I*®®®’ A’’ CK
Pavlovič iz Sevnice, Stanka Volčanšek iz Krškega, Klavdij 
Kerin iz Krškega, Andreja Sodič iz Brežic, Danica Štefan0' _
iz Pleterja, Milka Urekar iz Čučje Mlake in Darja Oštrbenk z 
Jesenic na Dolenjskem.
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Jubilej glasbene šole
Brežice - Kot je na novinarski konferenci sporočil ravnatelj Glasbene šole Brežice 
Dragutin Križanič, bo ustanova s številnimi javnimi nastopi letos proslavila svojo 
60-letnico. Takoj po vojni so jo na hitro ustanovili zagnani kulturni delavci, med 
njimi Franc Demšar, Vladimir Berglez, Franc Baškovič, Branko Rueh, Ivan Lapuh 
in drugi ter pritegnili prvih 72 učencev.

Ker niso imeli lastnih pros
torov, je peterica učiteljev ko
ristila sobe in učilnice v pro
svetnem domu, v gradu in na 
gimnaziji. Po desetletju uspeš
nega dela so dobili prostore v 
nekdanji mestni hiši, zdaj pa 
domujejo v preurejeni grajski 
konjušnici. V pomembnem 
kulturnem zavodu, brez kate
rega bi bile Brežice siromaš- 
nejše, zdaj 30 učiteljev po
učuje več kot 300 učencev. 
Kot je poudaril ravnatelj Kri
žanič, mnogi od njih nadalju
jejo svojo glasbeno pot v am
aterskih skupinah, saj imamo 
v občini kar 15 pevskih zbo
rov, dve odlična pihalna or

kestra, tamburaše in več ples
nih skupin. Mnogi gojenci 
brežiške glasbene šole se kot

Dragutin Križanič

profesorji vračajo v Brežice, 
drugi pa so se seveda uveljavi
li tudi širše. Spomnimo samo 
na pevce Marjetko Podgor
šek Horžen, Mihaelo Komo
čar in Janka Volčanjška, na 
odlična glasbenika Mateja 
Hotka in Daniela Ivšo ali na 
vsestranskega umetnika in 
imitatorja Jureta Godlerja.

Jubilejno leto bo Glasbena 
šola Brežice, v okviru katere 
deluje tudi več orkestrov, med 
njimi citrarski kot edini v dr
žavi, seveda proslavila z mno
gimi koncerti od aprila do 9. 
junija, ko bo v Viteški dvora
ni Posavskega muzeja osred
nja prireditev. V.P.

Prva sev skupine Sev
Sevnica - V Lekosovi galeriji Ana se je z literarnim večerom Kaplje besed prvič 
predstavila skupina Sev, ki deluje pod okriljem društva Trg. Članom skupine, ki 
so se predstavili s svojimi deli, se je pridružilo tudi občinstvo ter članici literarne 
sekcije Beseda iz Dobove.

V okviru sevniškega druš
tva Trg uspešno nastopajo 
mažoretke, gledališka skupi
na je na oder postavila pred
stavo Pod svobodnim soncem, 
sedaj pa seje premierno pred
stavila še literarna skupina. 
Skupina, ki jo vodi Rudi Sto
par, se imenuje Sev, kar iz
haja iz besede Sevnica, to je

slovansko ime za poljskega 
škrjanca, ki je upodobljen na 
sevniškem grbu, sev pomeni 
setev in podobno. Prvo setev 
so člani literarne skupine us
pešno prestali in poželi ap
lavz.

Uvodoma sta nastopili Na
da Srpčič in Antiča Mari- 
janac iz literarne sekcije Be-

Marinka Glavač, Emil Stopar, Rudi Stopar in Peter Žuraj

seda, ki deluje pri kulturnem 
društvu Franc Bogovič Dobo
va. Poleg svojih sta prebrali 
še odlomke iz del Rudija 
Mlinarja in Ivanke Vatovec. 
Sledili so domači literati - Jo
žica Krhen Udovč, Gabrije
la Kolar, Marinka Glavač, 
Rudi Stopar, Emil Stopar 
in Peter Žuraj. Na povabilo 
predsednika Stoparja pa so se 
opogumili tudi predstavniki 
občinstva in prebrali svoja 
dela. Tako so se literatom pri
družile še Andreja Kragl, 
Zdenka Novak in Zdravka 
Brečko.

Literarna skupina vabi Sev- 
ničane, ki ustvarjajo, naj se jim 
pridružijo. Srečevali se bodo 
enkrat mesečno, pripravljali 
recitale, se spominjali sevniš- 
kih kulturnikov, če bo dovolj 
cvenka, izdali svoje pesmi - 
skupaj ah posamezno. Občasno 
bodo izdajali zloženko Kaplje 
besed, enkrat letno pa podelili 
priznanje Medaljon Valentina 
Vodnika. N.Č.C.

“Cimami” 
v knjižnici
Brežice - V četrtek, 23. 

marca, jev Knjižnici Brežice 
Mateja Gutman v potopisnem 
predavanju “Raj na zemlji ali 
nočna mora” v besedi in sliki 
predstavila Azijo pred in po 
cunamiju. V prvem delu po
topisa je mnogoštevilnemu 
občinstvu predstavila Tajsko, 
tamkajšnjo kulturo, običaje, 
način življenja in naravne le
pote. Spregovorila je tudi o 
usodnem 26. decembru 2004 
in obiskovalce z doživetim 
opisovanjem dogodkov ob 
fotografijah popeljala v sre
dišče ene največjih katastrof. 
Če usodnega dne z možem 
Damjanom ne bi bila na ladji, 
bi bila zagotovo med žrtvami 
cunamija.

Zaključila je z mislijo, da 
grozot, ki sta jih tam videla 
in doživela, ne bosta kmalu 
pozabila. S.S.

Mateja Gutman

Knjižnico Brežice sta 
obiskala tudi mišon Geroni- 
mo Stilton iz Mišjegrada in 
njegova prijateljica Anča. 
Geronimo Stilton se v knji
gah predstavlja kot junak 
pustolovskih zgodb in hkra
ti kot njihov avtor. Mladi 
obiskovalci so se ob tej pri
ložnosti lahko tudi igrah ig
rico Geronimo spomin in ta
ko spoznali še druge junake 
z Mišjega otoka. Na koncu 
so skupaj z gostoma zaple
sali mišji ples. V.M.

Pomladno prebujenje leskovških kulturnikov
Leskovec pri Krškem - Kulturno društvo Leskovec pri Krškem se v marcu tradicionalno pokloni pomladnemu pre
bujanju narave s prireditvijo v Pomlad prihaja. Tako je bilo tudi letos, ko je vodenje društva prevzel Janez Kerin.

Janez Kerin

Kulturno društvo Leskovec 
je leto začelo z gostovanjem 
Dramske sekcije v Poljčanah. 
Igralci pa se sedaj s prijetnimi 
Pričakovanji pripravljajo na 
gostovanje v Berlinu, kjer se 
bodo sredi maja tamkajšnjim 
Slovencem predstavili s ko
medijo “Štirje letni časi”. V 
Berlin jih je v imenu Sloven
ske katohške skupnosti pova
bil župnik Izidor Pečovnik - 
Lori, ki se je pred leti sloven
ski javnosti zapisal kot človek 
°dprtega duha, podiral je ste
reotipe in odpiral nova po
glavja sodelovanja široke kul- 
ture s cerkvijo.

pori, ki z iskreno dobro
došlico v Berlinu sprejema 
slovenske popotnike, bo go- 
jovo dobro poskrbel tudi za 
. ulturnike iz Leskovca, saj 
mtajo skupno poslanstvo - s 
Sv°jim delom radostiti druge.

Dramska sekcija je namreč z 
omenjeno komedijo pred 
kratkim nastopila v dobrodel
ne namene in pomagala šoli 
zbirati sredstva za šolo v na
ravi ter za socialno ogrožene 
otroke.

V okviru društva pod vod
stvom Mirjane Marinčič že 
tretje leto deluje tudi otroška 
dramska sekcija. Igra, ki jo 
vadijo letos, je iz domače ust- 
varjalnice. Marinčičeva je 
idejo in predloge mlade 16- 
članske ekipe realizirala v 
dramskem besedilu in vsi sku
paj si močno želijo, da bi se z 
igro lahko predstavili tudi na 
odru Kulturnega doma Krško. 
To bo mogoče le v primeru, 
če bo z vodstvom doma dose
žen sprejemljiv finančni dogo
vor glede najema dvorane. 
Prijaznejši odstop do osred
njega občinskega odra si želi

jo tudi odrasli igralci, ki so 
prepričani, da občinstvo po
leg profesionalnih gledališč ra
do pogleda predstave amater
skih gledaliških skupin.

V društvu so zelo aktivne

še literarna sekcija, foto
grafska, pevska in etno
loška.

Literati se letos pod 
vodstvom Stanke Hras
telj predstavljajo s pro
jektom Lešniki, ki pro
movira Leskovec, po
novno pa obujajo projekt 
Cimet za predstavljanje še 
neuveljavljenih sloven
skih pesnikov in piscev 
kratke proze. Doslej so 
najboljše stvaritve ob
javili v štirih številkah re
vije Cimet. Projekt je bil 
pod okriljem ŠOU Ljub
ljana, letos pa se Hrastel- 
jeva dogovarja z novo

meško založbo Goga za izda
jo pete številke revije, ki z 
imenom simbolizira svojo vse
bino kot tisto začimbo, ki do
bro naredi še boljše.

Branka Demovšek

IZPOVED!
Prireditve
30. marec

Sevnica - predstavitev rezultatov raziskave “Kakovost 
preživljanja prostega časa mladih”, ob 18. uri, mladinski center
31. marec

Kostanjevica na Krki - dobrodelni koncert za šolsko 
opremo, nastopajo Štajeskih 7, ansambli Petra Finka, Dori, 
Majolka, Vandrovci, Brodniki, Meh in Frančič, Nace Junkar, 
Fredi Miler, Nina Šalamon in MPZ OŠ Jožeta Gorjupa, ob 
19. ur, telovadnica OŠ

Brežice - moldavski večer; svojo domovino Moldavijo 
bo ob glasbi in pokušini moldavske kuhinje predstavila 
Liudmila Pesehonova, ob 21. uri, klub mladinskega centra
1. april

Kostanjek - “Praznik vina ob bizeljsko-sremiški vinsko 
turistični cesti 2006”, podelitev priznanj in vinogradniški ples 

Brežice - brezplačne kreativne delavnice na temo “Vre- 
menko”, od 10. do 12. ure, igralnica MC,

Brežice - bobnarska delavnica z elementi klinike z 
Markom Soršakom, ob 16. uri, mladinski center

Brežice - nadaljuje se ciklus “Jazzeya night; gostovali 
bodo domači glasbeniki Matej Hotko (kontrabas), Janez 
Gabrič (bobni) in Peter Urek (klavir), ob 22. uri, klub MC 

Sevnica - potopis “Po dišeči poti” (Iran, Pakistan, Indi
ja), predava Tadej Bernik, vstop prost, ob 19. uri, mladin
ski center
2. april

Koprivnica - dobrodelna prireditev “Košnikova gostil
na”; sodelovali bodo Mito Trefalt, ansambli Brodniki, 
Trebeški drotarji, Koprivniški oktet, folklorna skupina 
Svoboda Senovo in folklorna skupina učencev OŠ Ko
privnica; vstopnina bo namenjena slovenskemu društvu 
Hospic; ob 16. uri, osnovna šola
6. in 13. april

Podsreda - velikonočne delavnice - izdelovanje cvetno- 
nedeljske butare in pisanic v različnih tehnikah, od 16. do 
18. ure; Kozjanski park
7. april

Brežice - predizbor za Rock Otočec, sodelujejo Pars 
Petrosa (Samobor), Dictionary (Brežice-London), Broken 
Arrow (Brežice) in Thunderbolt (Brežice) ob 21. uri, klub 
mladinskega centra
8. april

Brežice - tematski večer “Divji, zahodni in rockerski”; 
potep po divjem Zahodu ZDA in koncert skupine Trainsta- 
tion, ob 20.30, klub MC

Kultura
30. marec

Brežice - predstavitev monografije avtorice Marije 
Sušnik “Etnografska zbirka treh generacij na Bizeljskem, 
ob 19. uri, knjižnica

Brežice - zaključek delavnice “Babice so znale z nitjo”, 
ob 18. uri, galerija Posavskega muzeja 

Sevnica - odprtje razstave na temo “Moja družina”, 
razstavljajo otroci vrtca Ciciban, enote Kekec, Lekos galerija 
Ana, ob 14. uri

Dolenja vas - izvirna komedija “Center Raj” v izvedbi 
dramske sekcije Veseli oder KD Zarek Dolenja vas, ob 19. 
uri, gasilski dom

31. marec
Senovo - srečanje folklornih skupin Posavja, ob 20. 

uri, Dom 14. divizije
Krško - v okviru posavskega gledališkega abonmaja 

komedija “5žensk.com” v izvedbi Špas teatra, ob 21. uri, 
Kulturni dom

Sevnica - koncert vokalne skupine Coronke z glasbeni
mi gosti iz treh slovenskih pokrajin z naslovom “S Coron- 
kami od Posavja do Primorske čez Dolenjsko”, ob 19. uri, 
kulturna dvorana
1. april

Krško - literamo-glasbeni večer; predstavile se bodo 
Rosvita Černelič, Slavica Jarkovič, Doroteja Jazbec, Stan
ka Hrastelj, Miljana Marinčič in kot gostje Mlade Stražanke, 
ob 19. uri, dvorana v parku

Artiče - izvirna komedija “Center Raj” v izvedbi dram
ske sekcije Veseli oder KD Žarek Dolenja vas, ob 19.30, 
Prosvetni dom
4. april

Brežice - komedija “Navaden človek” v izvedbi KD 
Gornji Grad, ob 19.30, Prosvetni dom
8. april

Sevnica - prvo srečanje sevniških literarnih ustvaijal- 
cev (ob 19. uri) in literarni večer “Vzkaljeno seme”, ob 20. 
uri, mladinski center
12. april

Brežice - območna revija mladinskih pevskih zborov 
“Pustite nam ta svet”, ob 17. uri, avla Ekonomske in trgov
ske šole
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Težko, a opazno leto 
sevniških gasilcev

Krmelj - Sevniško gasilstvo ima več kot 130-letno tradicijo. Stalna usposobljenost 
in vse boljša opremljenost gasilske organizacije zagotavlja hitre in uspešne gasil
ske intervencije, ne le na področju gašenja in reševanja v primeru požarov, am
pak tudi na širšem področju varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami. In 
prav ob lanskoletnem neurju so se sevniški gasilci, povezani v Gasilsko zvezo 
(GZ), še posebej izkazali.

Pri odpravi posledic avgus
tovskega neurja je sodelovalo 
436 članov s preko tri tisoč 
urami dela. Le malokdo se je 
vprašal, ali vsa opravljena 
dela v resnici sodijo v pristoj
nost gasilcev. Toda gasilci so 
v praksi pokazali tisto, kar ve
likokrat poudarjajo z be
sedami, to je solidarnost, po
moč v stiski, prostovoljnost, 
požrtvovalnost, za kar se je 
gasilcem na občnem zboru 
iskreno zahvalil predsednik 
GZ Sevnica Zvone Košmerl.

Morda so ravno navedeni 
razlogi pripomogli k odločit
vi, da je GZ Sevnica, ki je v 
lanskem letu praznovala 50- 
letnico delovanja in ob tem 
razvila tudi prapor ter izdala 
bogato kroniko, prejela naj

višjo občinsko priznanje, grb 
Občine Sevnica. Ob prazno
vanju dneva civilne zaščite 
(CZ) pa je GZ Sevnica preje
la srebrno priznanje CZ Slo-

Posavski zeliščarji 
ustanovili društvo

Vrbov Log - Zavod Vrbov Log je v hramu zavoda orga
niziral tečaj za poznavalce zdravilnih rastlin, ki se ga je 
udeležilo preko 30 zeliščarjev. Na prvi pomladni dan so 
udeleženci tečaja ustanovili Društvo za zdravilne rastline 
Posavje, ki ga vodi Lana Praner. Ustanovitvi je botroval pred
sednik Društva za zdravilne rastline Dolenjske. Organizirana 
povezanost zeliščarjev je pomembna za izmenjavo in nadgra
jevanje znanja, za skupno trženje in nabavo sadik, embalaže 
in možnost vplivanja na lokalne ustanove, da v svojih pro
gramih upoštevajo tudi razvoj te dejavnosti. B.D.

Zanimanje za tečaj o zdravilnih rastlinah je bilo precejšnje.

Regijski kviz “Mladi in 
kmetijstvo”

Artiče - V tamkajšnjem Prosvetnem domu je v soorga- 
nizaciji Kmetijske svetovalne službe Brežice in Društva 
podeželske mladine Brežice potekal regijski kviz “Mladi in 
kmetijstvo”. Na tekmovanju je sodelovalo šest tričlanskih 
ekip - po dve ekipi iz vsake posavske občine. Tekmovanje 
je potekalo po treh predpisanih temah in sicer Naravi in 
ljudem prijazno vinogradništvo, Varnost v cestnem prometu 
ter Evropska unija.

Po dveh sklopih vprašanj je prepričljivo zmagala ekipa Brežice 1, 
na drugo mesto seje uvrstila ekipa Brežice 2 in na tretje mesto 
ekipa Sevnica 1. Tako bo Posavje na državnem tekmovanju, 
ki bo 8. aprila v Litiji, zastopala ekipa iz Brežic v sestavi Jure 
Žnidaršič, Lidija 
Petan in Rok Čer
nelič (na fotografiji).
Za bogato kulturno 
popestritev tekmo
vanja je poskrbela 
Folklorna skupina iz 
Artič s svojimi god
ci in citrarko, za 
družaben večer pa 
ansambel bratov 
Žeijav. M.L.

venije (prav tako tudi GZ 
Brežice), plaketo CZ pa je 
prejel Tone Koren, podpred
sednik GZ Slovenije in član 
PGD Sevnica, bronasto pri
znanje pa poveljnik sevniške 
zveze Milan Kajič.

Čeprav si gasilci z izobra
ževanjem članov in civilnega 
prebivalstva prizadevajo, da 
bi bilo nesreč čim manj, pa 
do njih vendarle prihaja. V 
letu 2005 je bilo v občini 73 
različnih nesreč. Največje in
tervencij v cestnem prometu, 
nekaj več pa je tudi požarov 
v naravnem okolju. N.Č.C.

Praznik
%

vin
Krško - V okviru pri

reditve “Praznik vina ob 
bizeljsko-sremiški vinsko 
turistični cesti”, ki jo letos 
organizira Društvo vino
gradnikov Sremič-Krško, 
je pred dnevi potekalo 
ocenjevanje vzorcev vin. 
Vinogradniki s tega podro
čja so na ocenjevanje pri
nesli 212 vzorcev sremiš- 
ko-bizeljskih belih in rde
čih vin, sortnih vin in pre
dikatov. Vzorce sta ocen
jevali dve s sedemčlanski 
komisiji, ki sta ju vodila 
kot predsednik vseh ocen
jevalcev Mitja Kocjančič 
s Kmetijskega inštituta Slo
venije ter dr. Tatjana Koš- 
mrl, kot člani pa so sode
lovali priznani slovenski 
enologi, tudi posavski. Za 
zdaj lahko zapišemo le to, 
da je bilo nekaj vzorcev 
izločenih; vzroka sta dva - 
naprej vremenske nevšeč
nosti oziroma posledice to
če, ki so se odrazile na vinu 
kot rahel cik, in napake vi
nogradnikov pri kletarjen
ju. Sicer pa bodo rezultati 
ocenjevanja znani danes 
(30. marca), ko bo pri Treh 
lučkah potekala tudi vode
na degustacija. V soboto,
I. aprila, pa bo v Kostanjku 
še zaključna prireditev s 
podelitvijo priznanj za 
najboljše ocenjene vzorce 
vin ter vinogradniški ples.
J. K.

Lanska vinska letina slabša
Boštanj - Društvo vinogradnikov Sevnica-Boštanj, ki 
ga tudi v novem mandatnem obdobju vodi Milan 
Simončič, je pripravilo tradicionalno srečanje vino
gradnikov. Na njem so razglasili rezultate društvenega 
ocenjevanja vin in podelili priznanja.

140 vzorcev vinje bilo odd
anih v ocenjevanje, ki ga je 
letos že 24. zapored pripravi
lo Društvo vinogradnikov 
Sevnica Boštanj. 53 je bilo 
rdečih zvrsti, 30 sortnih rde
čih vin, 24 belih zvrsti in 33 
belih sortnih vin. Ocenjevali 
sta dve sedemčlanski komisiji, 
ki sta jim predsedovali Darja 
Bovha iz škofovske kleti Rast 
iz Slovenske Bistrice ter Ma
teja Sunta iz Kmetijsko goz
darskega zavoda Novo mes
to. Strokovnjaki so ugotovili, 
daje kakovost ocenjenih vin 
v povprečju rahlo slabša kot 
letnik 2004, kar je tudi po
sledica slabšega dozorevanja 
oz. slabše kvalitete grozdja. 
Pod pričakovanji so predvsem 
cvički, sremičani in sauvigno- 
ni. Pri cvičkih je delež izlo
čenih vin kar 30-odstoten. 
Glavna razloga za izločitev 27 
vzorcev vin sta bekser in ok
sidacija, v manjšem deležu pa 
tudi cik. S pravilnim kletar
jenjem je možno večino bo
lezni in napak pri cvičkih pa 
tudi pri ostalih vinih še po
praviti.

Prijetno so presenetila de
želna rdeča vina, saj je bilo v

zadnjih letih v tej kategoriji 
največ izločenih vin. Solidne 
ocene so odraz uravnovešene 
sortne sestave, zrelosti, pra
vilnih kletarskih postopkov, 
dobrih leg in manjših obreme
nitev trte, kar je v letniku 2005 
igralo pomembno vlogo. Ena
ke ugotovitve veljajo tudi za 
deželna bela vina. Vzorci por- 
tugalke, belega pinota in ža
metne črnine so dobra, a pov
prečna vina. Po mnenju ko
misije so modre frankinje ču
dovite in lahko sčasoma dose
žejo vrhunsko kakovost. Sre
mičani so bili povprečni, po 
mnenju komisije premalo 
fenolno polni in pri nekaterih 
vzorcih neharmonični v kisli
ni, taninih in alkoholu. Pri 
belih sortnih vinih so navdu
šili predvsem pinoti, char- 
donnayi in rumeni muškat. 
Nasploh pri sortnih belih ni 
bilo zaznanih večjih kletar
skih napak. Društvo poziva 
vse tiste vinogradnike, ki iz
polnjujejo pogoje, da 8. in 
9. aprila oddajo svoje vzorce 
vin tudi za tradicionalno cvič- 
karijo oz. za 34. teden cvička, 
ki bo letosjiotekal v Novem 
mestu. N.C.C.

Najboljši cviček je pridelala družina Pešec z Apnenika, 
najboljše deželno rdeče vino ima Silvo Meke s Krajnih 
Brd, Ivan Romih s Trnovca ima najboljšo frankinjo, Sto
jan Pešec z Apnenika pa najboljše deželno belo vino. Med 
laškimi rizlingi je zmagal Franc Šušteršič iz Koprivnice.

Planinci vstopajo 
v novo stoletje

Sevnica - 100-Ietnico Planinskega društva (PD) Lis
ca, ki so jo praznovali lani, so planinci proslavili s 
posodobitvijo planinskega zavetišča Pod svetim 
Rokom, kjer so uredili planinsko čitalnico, pripravili 
so razstavo o delu društva, se organizirano povzpeli 
na Triglav. V letu, ko je društvo praznovalo ta visoki 
jubilej, seje v njegove vrste vključilo 100 novih članov.

Danes je v PD Lisca včlan
jenih skoraj 600 planincev. 
Na občnem zboru, ki ga je 
popestril pevski zbor Lisca, je 
predsednik Jože Prah ape
liral, naj se ljudje včlanjujejo 
v planinsko organizacijo, saj 
jim to prinaša številne ugod
nosti, poleg tega pa se s tem 
priključujejo 50 tisoč glavi 
slovenski planinski družini.

prvim majem upravljanje koče 
prevzeli novi oskrbniki.

Občnega zbora, na katerem 
so Zlatku Zebiču podelili 
značko za prehojeno slovensko 
transferzalo, Tonetu Kralju pa 
za prehojeno sevniško in ha
loško planinsko pot, so se 
udeležili tudi številni gostje iz 
drugih planinskih društev. Vsi 
so pohvalili sevniško društvo,

Foto: Vinko Šeško

Planinska skupina na Viševniku

V letošnjem letu se bodo ki med 248 slovenskimi druš- 
sevniški planinci posvečali tvi sodi za zgled tudi s svojo raz- 
gomiškim vsebinam, prazno- vejano dejavnostjo, saj ima dve 
vali bodo 40-letnico pohod- planinski koči, dve zavetišči, 
nih taborov in sicer v Dolo- pevsko skupino Encijan, vrsto 
mitih - tam torej, kjer je bil pohodnih skupin in podobno. To 
njihov prvi pohodni tabor. V je društvo, ki ima tradicijo in pri- 
letošnjem letu pa bo prišlo do hodnost, je dejal eden od pred- 
sprememb tudi v Tončkovem stavnikov gostujočih planinskih 
domu na Lisci, saj bodo s društev. N.C.C.

Salamiada, poticariada in 
mobilni vinski hram

Šentjanž - V Repovževi gostilni je tudi letos potekala 
salamiada, ob njej še poticariada, šentjanško društvo 
vinogradnikov pa je po končani skupščini predalo 
namenu mobilni vinski hram.

48 vzorcev salam se je 
znašlo na ocenjevanju na tra
dicionalni šentjanški salamia- 
di. Zmagal je Branko Trefalt 
iz Sevnice, drugi je bil Mi
lan Daničič iz Boštanja oz. 
Kompolja, tretji Boris Žugič, 
prav tako iz Boštanja, četrti 
Anton Gorenc in peti Peter 
Selak, oba iz Šmarjeških 
Toplic.

Deset odstotkov najbolje 
ocenjenih salam sme sodelo
vati na zaključni salamiadi, ki 
bo 13. aprila v Bistrici ob Sot
li. Glede na to, da na lokalnih 
salamiadah zmagujejo vedno 
isti salamarji, ki so si že zago
tovili vstopnice za naprej, se 
bodo zaključne salamiade ude
ležili poleg Žugiča in Goren
ca še Sevničan Braco Miro- 
ševič , ki je bil šesti ter sed- 
mouvrščeni Matjaž Vrisk iz 
Boštanj.

Ob salamiadi pa zadnja le
ta v Šentjanžu poteka še poti
cariada. Letos je sodelovalo 
18 potic, med katerimi je bilo 
kar 11 prazničnih orehovih 
potic. In poudarek ocenjevan
ja je bil prav na slednjih. Naj
višjo oceno - 32 točk od 37 
možnih je prejela orehova

potica Majde Borštnar iz Kr
melja, drugi je bil Vinko Hor
vat iz Kamnika, tretja pa Moj
ca Klinar iz Sevnice. Med 
ostalimi poticami so bile 
ocenjene še korenčkova poti
ca, kokosova, smetanova, sad
ni šarkelj in tri potratne poti
ce. Posebna pohvala komisije, 
ki jo je vodil Karel Kozole, 
je zaradi inovativnosti veljala 
sadnemu šarklju, ki gaje spe
kla Sandra Dermelj in sije s 
potratno potico Silve Kozinc 
iz Sevnice v kategoriji ostale 
potice delil prvo mesto.

Šentjanški vinogradniki pa 
so po končani skupščini druš
tva, na kateri so podelili tudi 
priznanja za najbolje ocenje
na vina, predali v promet 
mobilni vinski hram. Gre za 
vinski hram na kolesih, v ka
terem so šank, stojala za ko
zarce, pomivalni stroj in vse, 
kar sodi v mali gostinski o 
jekt. Z mobilnim vinski 
hramom bodo šentjanški vi 
nogradniki, ki so jim pri 
pridobitvi pomagali števil® 
sponzorji, potovali po ra
ličnih prireditvah, kot
počno sevniške kmečke ze 
ske. N.Č.C.
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moda
Naj barve tega poletja so bela, čmo-bela, odtenki barve kože 

in sončno rumena in zato omenjenim barvam tokrat namenja
mo nekaj več pozornosti.

Bela je sicer večna barva vsake modne sezone, vendar je 
bela, ki zdaj prihaja bolj mat in ni namenjena le romantičnemu 
in nežnemu slogu, temveč se tokrat uporablja za bolj živahen, 
mladosten in nagajiv slog. Kombinira se z tjavo ali modro, 
predvsem pa je pomembno, da barva kože ni bleda, temveč 
poijavela.

Vrača se tudi čmo-bela kombinacija, ki spominja na 80. leta. 
Zelo so zaželeni vzorci, ampak naj ne bosta zgornji in spodnji 
del popolnoma posuta z vzorci, to bi bilo preveč. Pri tej kombi
naciji ni tako pomembno, da ste ijave polti, glede na dve močno 
kontrastni barvi, bledost ne pride toliko do izraza.

Toni v barvi kože se kombinirajo z zemeljskimi toni, torej 
ijavo, bež, prav tako s črno, belo... Ta barva je največ prisotna 
pri poletnih oblekicah in krilcih. Prav tako je zaželena temna 
polt, sicer pa to poleti ne bo težava. Ne pozabite, toni barve 
kože se ne kombinirajo z živimi barvami, to je modna pre
poved.

Prav tako prihaja v modo sončno rumena, vsi odtenki son
ca. .. Zelo lepo pride do izraza pri volančkih, nabranih krilih... 
Ne kombinirajte je s čmo, tokrat ne! Lahko pa z ijavo in belo.

Kot vidite, obstajajo tokrat nova modna barvna pravila kom
biniranj . Tokrat sem omenila barvne hite, seveda pa bodo modne 
tudi še ostale barve. Pri izbiri veliko zabave!

za mlade...

Gol
Ko je 10-letni Santiago Munez 

prečkal mehiško-ameriško mejo, je 
imel pri sebi dve stvari - nogometno 
žogo in že raztrgano fotografijo s sve
tovnega prvenstva v nogometu. Zgod
ba o uspehu, v kateri je pot od revščine 
do bogastva posuta s preizkušnjami in 
trpljenjem, ljubeznijo in izgubo, po
razi in zmagami, je najbolj realističen 
film o nogometu doslej. S posnetki 
najboljših nogometašev, resničnih 

tekem na resničnih stadionih vas bo film zagotovo dvignil na 
noge, ko boste navijali za nadobudnega nogometaša.

Hiša
Devet neznancev, ki na videz niso 

povezani, med seboj, je ugrabljenih, 
omamljenih in skupaj zaprtih v hišo. 
Vrata so zapahnjena, okna so zazidana. 
Izhoda ni. Zmedene in jezne pozdravi 
glas po interkomu. Tekmovali bodo za 
nagrado pet milijonov dolaijev, pri tem 
pa jih bodo opazovali. Zmagovalec bo 
edini prišel iz hiše. V glavnih vlogah 
sta Dennis Hopper (Easy Rider) in 
Kelly Brook (School of Seduction).
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Dnevnik besne črnke
Helen McCarthy ima vse, kar si 

ženska lahko želi; lepo hišo in bogate
ga moža. Ko ji mož Charles prizna 
nezvestobo in jo hkrati vrže iz hiše, 

______ se Helen vrne domov k mami, babiciBESNE in bratrancu Brianu. Prvič v življenju 
n n || || r se Helen lahko zanese samo nase...
1*11 IV iti
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Rubriko je pripravila: 

VIDEOTEKA STUDIO & NELI pri vodovodnem stolpu v Brežicah

Moja mama
Moji mami je ime Martina. Ima temno rjave lase, ijave 

oči in rdeča lička. Zaposlena je na OŠ Podbočje. Je vesele 
narave in se rada šali. Je zelo dobra, čeprav se včasih razjezi. 
Rada gleda nadaljevanke. Najbolj je vesela, kadar sem priden 
v šoli. Je lepa. Njen obraz je nežen, mehak, prijazen vesel 
in redko žalosten. Moja mami zelo dobro kuha. Jaz ji rad 
Pomagam, ko peče pecivo. Zelo rada ima rože. Zelo rad 
imam svojo mamico.

Aleš Stipič, 5.r 
OŠ dr. Mihajla Rostoharja Krško

Lea Šinko Štraus

Starejši nezainteresirani za 
prosti čas mladih?

Kakovost preživljanja prostega časa mladih sodi trenutno 
med najbolj aktualne tematike v Sloveniji, pri čemer so v 
ospredju zlasti vprašanja in interpretacije različnih strokovnja
kov, mnenja mladih pa so v večini spet ostala na stranskem 
tiru. Iz tega razloga smo se vsi trije mladinski centri v Posavju 
v sodelovanju z Gimnazijo Brežice ter Ekonomsko in trgovsko 
šolo Brežice odločili za skupen projekt, ki bo v prvi vrsti 
odražal stališča mladih.

Raziskava je potekala pod mentorstvom prof. Mojce Ogo- 
relc. Poleg nekaterih sklepov, ki so jih oblikovali znotraj di
jaških parlamentov (vzpostavljanje sodelovanja med šolstvom 
in mladinskimi organizacijami, predrugačenje obveznih izbir
nih vsebin...), so ob predstavitvi rezultatov predstavili tudi 
stališča glede tega, kaj mladim predstavlja prosti čas, kako ga 
preživljajo, kakšna je ponudba prostočasnih aktivnosti v Posav
ju, koliko so seznanjeni z njimi in koliko jih sploh izkoriščajo. 
Predstavitvenemu deluje sledil krajši kulturni program, kjer 
so nam različne skupine mladih predstavile svoje dosežke s 
področij glasbenega, plesnega, gledališkega in literarnega 
ustvarjanja.

Pozitivne odmeve ob zaključku večera je nekoliko zmotila 
le nezainteresiranost in neudeležba širše lokalne javnosti, zlasti 
šolstva kot pomembnega faktorja primarne socializacije mladih 
in drugih mladinskih organizacij, ki se ukvarjajo z izvajanjem 
prostočasnih aktivnosti. Ob tem se nedvomno lahko zastavi 
vprašanje, od kod torej takšna apatičnost in pasivnost, ki sejo 
pripisuje mladim. In ali so res mladi tisti, katerih prosti čas 
moramo postavljati pod vprašaj?

Mirjana Klinec, 
vodja kluba MC Krško

Frankofonski dan v Celju
Dijaki slovenskih gimnazij, ki se učijo francoski jezik, se 

marca zberejo na srečanju, ki se imenuje frankofonski dan. Letos 
so igrali in peli v francoščini že osmič zapored. Brežiški gim
nazijci so se tega srečanja prvič udeležili leta 2002 in so od 
tedaj zvesti obiskovalci in soustvarjalci tega zanimivega dne.

Prof. Ana Kukovičič, Andreja, Matija, Janez, Boštjan, Tina 
in Nejc

Na letošnjem frankofonskem dnevu je z brežiške gimnazije 
sodelovalo šest dijakov 4.B. Zbrali so dovolj poguma in znanja, 
da so se pojavili na odru Ljudskega gledališča v Celju v 
konkurenci z dijaki osemnajstih gimnazij in srednjih šol iz 
Slovenije ter gostov iz Francije.

Dijaki Boštjan Možic, Matija Kolarič, Nejc Kranjc in Janez 
Medvedec, ki so uspešno zaigrali v skeču “Urjenje gasilcev”, 
so na tremo po uspešnem nastopu kmalu pozabili. Boštjan si 
je celo prislužil nagradno potovanje v Pariz in Avignon. Prav 
gotovo bo ostal v spominu vrvež tega dne, ki je združil mlade 
iz vse Slovenije in pokazal, kako zvenijo francoske besede pri 
nas, tudi pevki Andreji Perc, ki je ob klavirski spremljavi 
Tine Tomšič, zapela pesem Gabriela Faureja “Chanson 
d’amour”. Veseli smo lahko, daje takih, ki razumejo in znajo 
kaj povedati v francoskem jeziku, vedno več, k čemur pripo
more tudi omenjeni dan v Celju.

Ana Kukovičič, prof.
Gimnazija Brežice

O vtisih na frankofonskem 
dnevu smo se pogovarjale z na
grajencem Boštjanom.

Zakaj ste se odločili za ta pro
jekt?

Že jeseni smo si z našo men
torico prof. Kukovičič zastavili 
cilj, da se tudi letos udeležimo 
tega srečanja. Intenzivne priprave 
pa so se začele le slab teden pred 
dogodkom. Boštjan Možic

Kakšno je bilo vzdušje tistega dne?
Kljub temu, da nismo šli z namenom zmagati, je bila v 

zraku napetost in malce treme. Vaje pred samim nastopom 
niso bile uspešne, vendar ko smo prišli na oder nas je vzdušje 
v dvorani tako prevzelo, daje igra stekla brez napak.

Povej nam kaj več o vaši igri!
To je pravzaprav skeč, ki prikazuje urjenje gasilcev. Jaz 

igram glavno vlogo, in sicer poveljnika gasilske čete. Govori
li smo dovolj glasno, tako da so gledalci igro razumeli in se 
tudi nasmejali. Besedilo ni bilo zahtevno, zato se ga ni bilo 
težko naučiti.

In kakšni so tvoji načrti za prihodnost?
Z igralstvom se vsekakor ne nameravam resno ukvarjati. 

Moja želja je študij na Fakulteti za šport.

Imaš kakšno sporočilo za bralce?
Moje poslanstvo ni da delam, moje poslanstvo je, da navdi

hujem.
T.J.A.,

dijakinje 3.a, Gimnazija Brežice

LASERSKO ODSTRANJEVANJE:
MOTEČIH DLAČIC 

KAPILAR NA OBRAZU 
SOLARNIHPIGMENTACU 

AKEN IN BRAZGOTIN 
BRADAVIC

(Perma Art?
TEL 07/49-66-044, GSM: 031-681-401

-------- —--------------- —-- v

IPL- LASERSKI KABINET, OBRTNA ULICA 24, BREŽICE
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HOROSKOP
OVEM

Družinsko srečanje bo za spremembo za
nimivo, povezano bo s potjo oz. potovanjem, 
vseeno se bo težko izogniti manjšim prepir
čkom. Čustveno se lahko navežete na sode
lavca, s katerim sodelujete pri projektu.

Preden se posvetujete z nadrejenim, si 
priskrbite vse potrebne informacije. Zagoto
vo boste v naslednjih dneh pritegnili pozor
nost mnogih. Vaša samozavest se bo vrnila, 
če boste pri delu vzeli vajeti v svoje roke.

DVOJČKA
Najbolje bo, če boste z nadrejenim čimprej 

razčistili morebiten nesporazum. Družinski iz
let vam bo v veselje, počutili se boste varno in 
srečno. Težko boste krotili svoja čustva, bodi
te pa bolj obzirni do partneijevih čustev.

RAK
Posvetite se sebi, uporabite meditacijo. Če 

pri tem potrebujete pomoč, ne oklevajte, 
ampak se obrnite na strokovnjaka. Pogovorite 
se o svojih čustvih s partnerjem ali ljubim
cem. Ne izčrpajte se preveč.

LEV
Poskusite obiskati prijatelje ali sorodnike, 

za katere redko najdete čas. Svoje ideje mora
te le predstaviti pravim ljudem, ki vas bodo 
razumeli in bodo podprli vaše zamisli, rezul
tati ne bodo izostali.

DEVICA
Vaš šarm in dobrodušnost bosta kar vabila 

nova poznanstva in prijatelje. Skrivna lju
bezenska ponudba bo zelo vabljiva, vendar 
pomislite na posledice. Potrebni boste počitka 
in sprostitve, pazite tudi pri prehrani.

TEHTM1CA
Potrebujete več časa za sebe, da sploh ugo

tovite, kako se počutite. Spremembe v vašem 
domu so opazne, prilagoditi se jim boste 
morali, sicer boste ostali sami. Ne pustite 
mlajšim od sebe, da vas obremenjujejo.

ŠKORPIJON
Ne prepustite se svojemu egu, kajti lahko 

se zapletete v prepir. Prijatelj, ki vam že dol
go stoji ob strani, lahko postane celo kaj več.
Ne prepirajte se s sorodniki. Pazite, da ne 
boste preveč vsiljivi s svojimi idejami.

STRELEC
Ta teden je namenjen ljubezni. Lotite se 

sprememb v lastnem domu, pazite na odnose 
z ženskimi predstavnicami svojega sorodstva. 
Dolgoročna naložba se vam bo končno iz
plačala. Pri delu se bolj koncentrirajte.

KOZOROG
Nepredvideni zapleti vam lahko podrejo 

rutino. Ne bodite zadržani, ko morate dru
gim pokazati, kaj si zares želite. Družba, v 
katero pogosto zahajate, vas bo vesela, v njej 
je tudi nekdo, ki vam je še posebej všeč.

VODMAR
Ne dopustite, da bi vas ljubimec izkoriščal 

finančno ali kako drugače. Pri delu ne dovo
lite drugim, da stvari še bolj zapletejo. Teles
na aktivnost vam bo v užitek kot že dolgo 
ne, pa še koristila vam bo.

Preživite miren dan v krogu svojih naj
dražjih. Pri delu preverite vse možnosti za 
napredovanje, razmislite tudi o nadaljnjem 
izobraževanju. Imeli boste enkratne ideje, 
kako zaslužiti dodaten denar.

c' ... na Dolenjskem, 
v Beli krajini in Posavju

MA6RADMA KRIŽAMKA
Nagrade
Nagrade, ki jih poklanja časo
pis SavaGlas za pravilno reši
tev, prejmejo:

1. nagrada - knjižna nagrada
Nevenka Kozinc,
Loka 37,
1434 Loka pri Zidanem Mostu

2. nagrada - zgoščenka 
Nataša Pirc,
Velika vas 39,
8273 Leskovec pri Krškem

3. nagrada - kaseta
Darinka Kostevc-Blesch,
Beblerjev trg 12,
1000 Ljubljana

Pravilna rešitev prejšnje na
gradne križanke v vodoravnih 
vrsticah se glasi:
MAST, KAPRA, ATLET, VRA
NA, ALDRIN, PODGORICA, 
NESREČA, ATOL, IST, NIKA, 
SE, TK, ACTON, PAK, KO
PRIVNICA, AVA, JE, ORSK, 
NIŠA, ANATOM, CINIZEM, 
NOTA, AKE, ANA, ERAR.

Geslo:
AGENCIJA ZA LOČITVE

Rešitev nagradne križanke pri
čakujemo do petka, 7.4.2006, 
na naslov:
SavaGlas, Trg izgnancev 12, 
8250 Brežice s pripisom “Na
gradna križanka”.
Ob pravilno rešeni križanki 
napišite ime, priimek, točen 
naslov in svojo davčno števil
ko!
Fotokopij križanke ne upošte
vamo!

NEKDANJA PRODAJALNA 
MONOPOLNEGA BLAGA 

(IZ ČRK: LOPATA)
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SKUPEK
LAS
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ORODJE, 
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MESTO
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NESTRO
KOVNJAK,
AMATER
NEMŠKI
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CIJI

NEKDANJA
ČLANICA
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AMERIŠKI
FILMSKI
IGRALEC
GIBSON

SEKSI
FILMSKA
IGRALKA

ANDERSON

ZAMISEL HUDIČ,
VRAG

JAZ

LONČNICA 
Z RDEČIMI 

CVETI 
ZADNJE 

PREDIVO
VOJAŠKI

PAKT,
V KATEREM 

JE
SLOVENIJA

ŠTEVNIH

MELODIJA,
NAPEV

MARIJA
AHAČIČ

AM. FILM. 
IGRALKA 
LUPINO 

MAKEMfT 
SK0 KOLO

ČRKI 12 
BESEDE 

TOČA

KITAJSKA
UTEŽNA
ENOTA

ANDREJ
MARINC

VEČGLASNA
VOKALNA
SKLADBA
NABOŽNE
VSEBINE

PLASTIČNA 
IZOLACIJ
SKA SNOV 
V ELEK
TRONIKI

/
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SPEV
SIMBOL

ZA
DUŠIK

DRŽAVA 
OB GVINEJ

SKEM 
ZALIVU

V AFRIKI

ČLOVEK
Z VELIKIMI 

OČMI

Kino servis Brežice
Četrtek, 30.3., in petek,

31.3., ob 18.30 Film za 
zmenke, komedija, in ob
20.30 Lahko noč in srečno, 
zgodovinska drama; sobota,
1.4., in nedelja, 2.4., ob
18.30 Film za zmenke, in ob
20.30 Hoja po robu, glasbe
na drama; četrtek, 6.4., in 
petek, 7.4., ob 18.30 Siria- 
na, triler, in ob 20.30 Prev
zetnost in pristranost, dra
ma; sobota, 8.4V in nedelja,
9.4., ob 18.30 Šušlja se..., 
romantična komedija, in ob 
20.30 Siriana.

Kulturni dom Krško
Četrtek, 30.3., ob 17. uri 

Pri stricu Idrizu, komedija, 
in ob 19. uri Hoja po robu, 
glasbena drama; petek, 31.3., 
ob 18. uri Pri stricu Idrizu; 
sobota, 1.4., ob 18. uri Šuš
lja se..., romantična komedi
ja, in ob 20. uri Cmok cmok, 
bang bang, komična krimi
nalka; nedelja, 2.4., ob 18. 
uri Šušlja se..., četrtek, 6.4., 
ob 19. uri Siriana, triler; 
petek, 7.4., in sobota, 8.4., 
ob 18. uri Film za zmenke, 
komedija, in ob 20. uri Siri
ana; nedelja, 9.4., ob 18. uri 
Film za zmenke.

Kulturna dvorana 
Sevnica

Sobota, 1.4., ob 20. uri 
Usodna prevara, triler; ne
delja, 2.4., ob 20. uri Strti 
cvetovi, komična drama; so
bota, 8.4., ob 18. uri Vesolj
ska avantura, družinska ak
cij ska pustolovščina.

RECEPT Zf\ VSW DftM
Tunina solata z ananasom

Sestavine:
1 ananas
2 pločevinki tunine 
20 dag arašidov
2 rumenjaka
2 žlici limoninega soka
1,25 del sončničnega olja
2 žlici vinjaka
1,25 del navadnega jogurta
sol, poper
1 čajna žlička gorčice 
ščepec currya

Postopek:
Ananas z listi vred vzdolžno prerežemo. 

Najprej izrežemo oleseneli stržen. Anana
sovo meso ob lupini previdno izrežemo s 
koničastim nožem in narežemo na primerne 
kose. Tunino stresemo na cedilo in dobro 
odcedimo. Arašide nekoliko popražimo v 
ponvi brez maščobe, stresemo na papirnat 
prtiček in ohladimo. Za solatno omako s 
paličnim mešalnikom zmešamo rumenjaka s 
soljo, poprom, limQninim sokom, gorčico in 
curryjem. Počasi dodajamo olje, da dobimo 
kremno zmes. Na koncu vmešamo jogurt in 
vinjak. Tunino razdrobimo in jo s koščki ana
nasa (nekaj koščkov prihranimo za okras) damo 
v skledo, prelijemo s solatno omako (nekaj je 
prihranimo) in rahlo premešamo. Solato servi
ramo na krožniku, okrasimo s koščki ananasa 
in ananasovimi listi ter prelijemo z omako.

Palačinke z banano

Sestavine: 
testo za palačinke 
2 banani
100 g jedilne čokolade

Postopek:
Spečemo štiri tanke palačinke in jih 

zložimo tako, da jih dvakrat prepognemo. 
Banane narežemo na rezine in jih damo v 
palačinkine “žepke”. Prelijemo s stopljeno 
čokolado in ponudimo.

Burek

Sestavine:
250 g listnatega testa 
4 jedilne žlice olivnega olja 
350 g skute 
velik šopek mete
ščepec popra in muškatnega oreška

Postopek:
V skledi zdrobimo skuto in jo potresemo 

s poprom in muškatnim oreškom. Meto ope
remo in jo narežemo s škarjami. Dodamo 
jo skuti in vse lepo premešamo z vilicami. 
Nato vzamemo trakove testa in jih prereže
mo po dolgem, da bodo široki približno 7 
do 8 cm. Testo namažemo z oljem. Vsak 
trak obložimo s čajno žličko skute in zvi
jemo. Zvijamo majhne trikotničke tako dol
go, da porabimo vso skuto. Namažemo jih 
z oljem in pečemo na pomaščenem pekaču 
25 minut na 180°C, dokler ne postanejo zla- 
torumeni.

Hitra lazanja

Sestavine:
I paket testenin za lazanjo
80 dag mletega mešanega mesa
II mleka
1 tetrapak paradižnika 
sol, malo popra, vegete in origana 
1 kisla smetana 
1 srednje velika čebula

Postopek:
Čebulo sesekljamo, jo prepražimo, doda

mo mleto meso, mezgo, začimbe in pražimo, 
da se posuši mesni sok. Ko je meso spraženo, 
dodamo kislo smetano in zalijemo z mle
kom. Pustimo, da prevre. V pekač 22 krat 
32 cm, biti mora visok, zlagamo testenine- 
Na dno v eni smeri polijemo z nadevom, 
naložimo testenine v drugi smeri, spet nadev 
in tako dokler nadeva ne zmanjka. Pečemo 
45 minut na 200 stopinjah. Pečeno potrese
mo z veliko naribanega sira.
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gimnastikamali nogomet

Sevnica in Kixi izenačeni
Sevnica - Končano je drugo srečanje za vstop v prvo ma- 

lonogometno ligo med ekipama Sevnice in Kixov iz 
Ajdovščine. Sevnica je uspela izenačiti rezultat v zmagah, saj 
je v domači dvorani porazila Kixe z 2:1. Zmago je Sevničanom 
prinesla 38. minuta, ko je uspel zadeti Povše in postaviti končni 
rezultat tekme 2:1 za Sevnico.

Domačinom je uspel povratek in pokazali so, da so gospo
darji svojega parketa. V tekmi, kije za domače igralce pome
nila “biti ali ne biti”, so dali vse od sebe in izenačili izid na 
1:1, za kar imata naj večje zasluge Povše in vratar Kostevc. 
Odločilna tekma za vstop v prvo ligo bo to soboto, 1.aprila, 
ob 20.uri v Ajdovščini.

atletika

Vodovnik zmagal v Brežicah
Brežice - Miran Vodovnik je zmagal na zimskem prvenst

vu Slovenije v metih, ki je bilo v Brežicah. V suvanju krogle 
je slavil z rezultatom 19,25 m. Prvenstvo bi moralo biti sicer 
pred dvema tednoma, vendar so ga tedaj zaradi obilice no- 
vozapadlega snega prestavili. Od Posavk je v metu kladiva 1. 
mesto osvojila Lucija Križnik.

košarka
r . .motokrosL

Uvodna dirka Možetu
Prilipe - Motokrosisti so na Prilipah odpeljali prvo dirko za 

državno prvenstvo. V članskih razredih so zmagali Deni Ušaj 
(MK Bartog Fortuna) v razredu do 80 cm3, Klemen Gerčar 
(Sitar Dunlop RT) v razredu do 125 cm3 ter Jaka Može (AMD 
Trebnje) v razredu open. Naslednja dirka za državno prvenstvo 
bo v ponedeljek, 17. aprila, v Slovenj Gradcu.

Foto: Željko Jeličič

ftVTOnOBlLIZEn

Klemen Gerčar

Tri medalje za Sevničane
Velenje - Preteklo soboto je v Velenju na stadionu “Ru

darja” potekalo državno prvenstvo Slovenije na dolgih pro
gah. Ttekme so se zelo uspešno udeležib tudi atleti AK Sevni
ca in osvojili tri medalje. Pri pionirjih na 5000 m je postal 
državni prvak Vid Zevnik, medtem ko je 2. mesto osvojil 
Miha Povšič. Še eno zlato medaljo pa je si je pritekla 
Maja Teraž pri mlajših mladinkah.

karate
Danijela obetavna na zlati ligi

Monza, Italija - Preteklo soboto je v italijanski Monzi potekalo 
tekmovanje zlate bge, ki se ga je udeležila tudi državna karate 
reprezentanca, z njo pa članica KBŠ Rajhenburg Danijela Grilc. 
Nastopila je v kategoriji članic nad 60 kg, v kategoriji z 42 
najboljšimi tekmovalkami v Evropi. Že v prvem krogu je izločila 
Majo Jankovič, nosilko srebrne medalje s svetovnega prvenst
va, se prebila med 16 najboljših, nato pa proti Hesserjevi iz Nemčije 
natrgala ramensko mišico in končala tekmovanje. Danijela je 
potnica na člansko evropsko prvenstvo, ki bo potekalo med 3. in 
8. majem letos v Stavangeiju na Norveškem.

Posteljni sistemi

Nina zmagovalka
Celje - V nedeljo je potekalo Odprto prvenstvo mesta Celje 

v plavanju na 1500 m prosto. Udeležili so se ga tudi tekmovalci 
PK Celulozar iz Krškega. Nina Mandlje osvojila absolutno 1. 
mesto ter zmagala med mladinkami. Blaž Zmavčič je zmagal 
med kadeti, Andrej Škafar pa je bil med veterani drugi.

Nina Mandl in Aljoša Pribac - absolutna zmagovalca

Zaključek košarkarske lige
Artiče - Prejšnji vikend je v Artičah potekal posavski Ali 

Starš v košarki in zaključek košarkarske lige. Prireditev sta 
organizirala Društvo študentov Brežice in TVD Partizan Artiče 
v tamkajšnji športni dvorani. 24 najboljših igralcev lige je odi
gralo izenačeno tekmo starejši proti mlajšim. Izkušnje so 
starejšim prinesle tesno zmago za 2 točki. K zmagi je največ 
pripomogel Franc Krošelj s 23 točkami. Prvo mesto v Posavs
ki košarkarski ligi so po zmagi nad ekipo NEK Team iz Krškega 
osvojili igralci Boom efekta iz Artič. NEK Team so se po dobri 
igri morali zadovoljiti z 2. mestom. Na 3. mestu je končala 
mlada ekipa Skala iz Brežic. Najboljši strelec Posavske 
košarkarske lige je Jože Stajnko. Foto . Matej BrezovSek

Zlato za Niko
Maribor - Selekcijske telo

vadke Gimnastičnega društva 
“RAIN” Krško so se ob za
četku nove tekmovalne sezone 
2006 pomerile na tradicional
nem že 25. memorialu Cirila 
Hočevaija v športni akrobati
ki, ki ga je uspešno izvedlo 
Športno društvo Studenci 
Maribor.

V kategoriji mlajših deklic 
je ekipa v postavi Vita Močiv
nik, Urška Ašič, Maruša Me
telko in Lara Žibert osvojila 
ekipno 4. mesto, med posa
meznicami pa je bila najus
pešnejša Lara Žibert, ki je 
osvojila 15. mesto, sledile so Maruša Metelko, 16. mesto, Urška 
Ašič, 17. mesto, in Vita Močivnik, 22. mesto.

V kategoriji deklic je nastopila Ana Vodeb in s seštevkom 
štirih akrobatskih skokov osvojila 10. mesto.

Najuspešnejše so bile mladinke, saj so v postavi Urška Mižigoj, 
Nika Močivnik in Urška Stus slavile ekipno zmago.

V posamični konkurenci je z devetimi točkami razlike in izred
no prikazano partemo akroatiko premočno zmagala Nika 
Močivnik in osvojila zlato odličje, 2. mesto je zasedla Urška 
Štus. na 4. mesto pa se ie uvrstila Urška Mižigoj.

Nika Močivnik prejema zlato 
odličje iz rok predsednika 
GZS Klemna Bedenika

Megane Berline 1,5 dCi 105
Dolgo sem čakal, da bi 

spoznal motor, ki bi bil kos 
znanemu nemškemu 1,9 litr
skemu TDI-ju (danes ponuja 
105 KM). Varčnost, moč in 
Prijetna vožnja ob dostopni 
peni so nekaj, kar vsi iščejo 
ln ta predstavlja enega boljših 
kompromisov med naštetimi 
lastnostmi. No, končno se je 
°b bok “nemcu” postavil še 
nekdo - “francoz”! Megane 

dCi s 105 konjskimi moč
iti je odličen izdelek. Ponuja 
dovolj moči in navora, je iz- 
redno skop pri porabi plinske
ga olja, pa še predrag ni. Niti 
?a nakup, niti ko zanj plaču
jemo vzdrževanje, zavaro

vanje ali cestnino.
Sicer pa je Megane prav pred 

kratkih doživel manjšo po
mladitev, s katero je posodobil 
prednji del, medtem ko je rit
ko, kot ji sami rečejo v reklami, 
naredil še privlačnejšo pred
vsem z novimi lučmi. Seveda 
to ni vse, a se spremembe skri
vajo tudi tam, kjer jih oko ne 
vidi. Njihova naloga je, da av
tomobil in njegove lastnosti 
izboljšajo, kar je v primeru

Megana zagotovo uspelo.
Čeprav prostornost v pet- 

vratnem modelu ne odstopa 
od konkurence, je zanjo Re
nault v okviru družine Mega
ne dovolj dobro poskrbel z 
ostalimi člani. Družinskim in 
zajetnejšim prevozom sta 
namreč namenjena Grandtour 
in Scenic, ki sta na voljo tudi 
s takim motorjem. Petvratni 
Megane ali “berline”, kot mu 
uradno rečejo, je bolj priro

Zmogljivosti:
' naj višja hitrost 185 km/h 
'Pospešek 0-100 km/h: 11,1 s 
' kombinirana poraba (proiz 

vajalec): 4,5 l/100km 
'testno povprečje:

6>81/100 km

čen, kompakten in še vedno 
primeren za vsakdanjo rabo. 
Ob uporabi nekaterih dodat
kov, kot so aluminijasta pla
tišča, meglenke, aerodinamič
ni dodatki ali barvne kombi
nacije, pa kljub petim vratom 
deluje izredno športno.

Notranjost je skorajda ne
spremenjena, z izjemo malen
kosti ter izbora nekaterih ma
terialov. Predalov in ostalih 
odlagališč je povsem dovolj. 
Merilniki so privlačnejši, sti
kala pa logično razporejena. 
Žal tudi ob prenovi niso po
mislili na težavo večjih vozni
kov, ki opazijo zanje nepri
merno zbližane stopalke 
sklopke, zavore in plina. Te

Motor:
- turbodieselski štirivaljnik
- prostornina: 1461 cm3
- največja moč:

105 KM (78 kW)
- navor 240Nmpri 2000/min

tudi po prenovi ostajajo zelo 
blizu druga drugi. Tako se 
večji čevlji, govorim o števil
kah 45 in več, nekoliko zati
kajo, kar pa z malo vaje do
volj hitro odpravimo.

1,5 litrski dCi je turbodie
selski motor s tehnologijo 
'vbrizga prek skupnega voda 
in je, kot sem uvodoma že 
omenil, odličen izdelek. Po
nuja kar 240 Nm navora. Z 
njim je Megane tudi zaradi 
šeststoneniskeea menjalnika s

premišljeno razporejenimi 
prestavnimi razmerji prav 
poskočen. Ne ustraši se pre
hitevanj, še manj pa dolgih, 
avtocestnih vzpetin. Kljub 
temu je povprečna poraba 
odvisna od obremenitve in 
priganjanja. V našem, test
nem primeru ni presegla 6,8 
litra, medtem ko je na malo 
daljši vožnji z lahkoto zdrk
nila pod 6 litrov plinskega 
olja na 100 prevoženih km.

Aleksander Krebelj
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Brežice
Arheološka 
izkopavanja na Cesti 
prvih borcev

V prvih pomladanskih 
dneh so predvidena arheo
loška izkopavanja na Cesti 
prvih borcev v Brežicah. Iz
kopavanja bodo pogojevale 
tudi vremenske razmere. 
Predvidoma naj bi trajala od 
meseca do meseca in pol, če 
ne bo nobenih najdb. V pri
meru kakršnih koli najdb pa 
se bo čas izkopavanja podalj
šal. Arheologi predvidevajo 
12 arheoloških sond, tlorisne 
površine 3 krat 2 m in globine 
približno 1,5 m. Predvidoma 
bodo dela potekala tudi ob 
sobotah in nedeljah.

Obisk vlade 
Republike Slovenije

Zelo pozitivno nas je raz
veselila vest, da prihaja pred

sednik vlade RS s svojimi 
ministri na delovni obisk v 
Posavje. S tem, ko vlada obi
skuje regije in ne spremlja 
celotnega dogajanja le iz Lju
bljane, kaže svojo namero, da 
se približa tudi bolj odročnim 
krajem in tako pripomore k 
enakomernejšemu razvoju ce
lotne Slovenije.

Ob napovedanem obisku 
vlade smo v občinskih službah 
pripravili nabor vseh tem in 
projektov, s katerimi smo že
leli seznaniti predsednika vla
de in ministre. Za lažje med
sebojno usklajevanje smo na 
občini imenovali svojo koor
dinatorko, kije bila zadolžena 
za sodelovanje s protokolom 
RS, ki je skrbel za izvedbo 
obiska vlade v Posavju. Obisk 
smo želeli izkoristiti predvsem 
za to, da jih seznanimo s svoji
mi problemi, hkrati pa smo 
jim želeli predstaviti tudi naše 
ideje in načrte za nadaljnji 
razvoj naše občine pa tudi ce
lotnega Posavja.

Med že omenjenim nabo
rom projektov smo želeli 
predsednika vlade in ministre 
seznaniti predvsem z:

- idejo o gospodarski plat
formi ter njeno povezavo s ce
lotno regijo;

- načrtom širitve letališča 
Cerklje ob Krki v civilni del 
in njegovo povezavo z indus
trijsko cono;

- razvojem človeških virov

Novice iz občine Brežice
ob ustanovitvi Fakultete za 
turizem in trgovino;

- problemom poplavne var
nosti;

- dinamiko izgradnje pod
voza v Dobovi in Vrbinski 
cesti;

- obnovo prostorov Gimna
zije Brežice ter podpis pro
tokola o financiranju obnove 
s strani Občine Brežice in Mi
nistrstva za šolstvo in šport;

- izgradnjo hidroelektrarne, 
ki je bistvenega pomena za 
celotno regijo Posavje;

-izvajanjem nujne medi
cinske pomoči v Zdravstve
nem domu Brežice ter nadalj
njimi postopki v zvezi z 
zasebništvom;

- problemom hrvaških po
kojnin, družinskega pomočni
ka in prestavitvijo prostorov 
Centra za socialno delo ob 
širitvi Glasbene šole Brežice.

Od obiska vlade pričaku
jemo, da bodo doseženi do
ločeni dogovori, ki nam bo
do v prihodnosti omogočili 
tudi realizacijo konkretnih 
zadanih ciljev.

Lokalna razvojna 
fundacija Posavja

V mesecu novembru 2005 
sta se Športna zveza Brežice 
in Zveza kulturnih društev 
Brežice vključili v projekt 
vzpostavljanja lokalnih raz

vojnih fundacij (LRF), ki ga 
izvaja Dobra družba ob pod
pori Trust for Civil Society in 
Central and Eastem Europe. 
Projekt sta prijavili na javni 
razpis za sofinanciranje, kije 
bil dvofazen. V prvi fazi je 
bilo izmed vseh prijavljenih 
projektov izbranih 8, med nji
mi tudi projekt ŠZ Brežice in 
ZKD Brežice. Predstavniki 
izbranih prijaviteljev so bili v 
tej fazi deležni brezplačnega 
usposabljanja za pripravo pro
grama ustanovitve lokalne 
razvojne fundacije. V drugi 
fazi razpisa je bilo potrebno 
pripraviti natančen načrt usta
novitve ter program delo Van
ja LRF. Le polovica izbranih 
prijavitelje iz L faze je bila 
lahko izbrana v 2. fazi in z 
veseljem smo sprejeli vest, da 
je med njimi tudi projekt ŠZ 
Brežice in ZKD Brežice, s 
čimer sta za ustanovitev LRF 
pridobili sredstva v višini 
15.000 USD.

Cilj Lokalne razvojne fun
dacije Posavja je postaviti 
civilno družbo (posameznike, 
društva, organizacije ter druge 
oblike združenj) za enako
pravnega nosilca razvoja v 
lokalnem okolju in enako
pravnega sogovornika lokal
nim skupnostim in gospodar
stvu, kar bo doseženo s pove
zovanjem in spodbujanjem 
vseh akterjev v Posavju k 
skupnemu ustvarjanju pri

jaznega in bolj kakovostnega 
okolja za prebivalce in obisko
valce.

Osnovne naloge LRF Po
savja so:

- spodbujanje civilne druž
be k aktivnemu izkazovanju 
njenih (naših) interesov;

- izobraževanje, usposab
ljanje, nudenje pomoči posa
meznikom, društvom in dru
gim organizacijam za pripra
vo kakovostnih projektov, ki 
bodo omogočali dvig kako
vosti življenja in bo z njimi 
možno kandidirati za sredst
va iz virov Evropske unije;

- zbiranje sredstev z na
menom dodeliti jih tistim, ki 
bodo znali, zmogli in hoteli s 
svojim delom ustvarjalno 
prispevati k razvoju našega 
skupnega prostora;

- spodbujanje donatorstva;
- spodbujanje filantropije 

in vračanje ugleda prostovolj
nemu delu.

Občina Brežice je k projek
tu pristopila kot partner, saj 
si v civilni družbi želi sogo
vornika, ki bo jasno izražal 
svojo voljo in interese ter kon
struktivno prispeval k spreje
manju enotnih strategij in pri
oritet razvoja občine in celot
nega Posavja. V ustanovitvi 
LRF Posavja so kažejo novi 
izzivi in priložnosti, skozi 
katere bodo nevladne orga
nizacije lahko še bolj uveljav
ljale svojo vlogo na področju

občinski svet brežice

Aktivnosti krajevnega 
odbora SDS 
Cerklje ob Krki

Krajevni odbor SDS Cerk
lje ob Krki je sklical letno 
konferenco, na kateri je bilo 
izvoljeno novo vodstvo odbo
ra za naslednji mandat 4 let. 
Za predsednika krajevnega 
odbora je bil vnovič izvoljen 
Rudi Bogolin.

Seznam članstva seje lepo 
povečal, tako da ni bojazni, 
da delo ne bi plodno teklo tudi 
v prihodnosti. Novi odbor je 
začrtal smernice za prihodnje 
aktivnosti, ki bodo še posebej 
pomembne v tem - volilnem 
letu.

Posebej smo veseli, da ima
mo v svojih vrstah tudi nekaj 
članov nežnejšega spola, ki se 
sicer na deželi nerad vključuje 
v strankarske dejavnosti.

KO SDS Cerklje ob Krki 
deluje več kot 10 let in upam 
trditi, da uspešno. Rezultati v 
preteklosti so temu priča, saj 
je delo bilo vedno poplačano 
z dobrim rezultatom na volit
vah. Prizadevali si bomo re
zultate še izboljšati, kar smo 
potrdili vsi prisotni v želji de
lati za stranko, krajevno skup
nost, občino in sploh za našo 
lepo domovino.

Sicer smo člani KO Cerk
lje ob Krki reagirali tudi na 
nepravilno izgovorjavo na
šega krajevnega imena. To se 
je po našem mnenju v medijih

pogosto izgovarjalo napačno. 
Obvestil sem krajevno skup
nost, ki je skupaj z osnovno 
šolo posredovala pri RTV Slo
venija. Pri RTV-ju so se skli
cevali na pravopis, ki jih je 
zavezal k takšni izgovorjavi. 
Vsi vpleteni smo se obrnili na 
slavista dr. Jožeta Toporišiča. 
Prišlo je do sestanka v pro
storih osnovne šole, kjer je po 
posredovanju župana g. Iva
na Molana bil dosežen kom
promisni dogovor, da se kra
jevno ime Cerklje ob Krki 
izgovarja s polglasnikom.

Kadar boste poslušali vre
mensko napoved, se veselite 
z nami nove bolj pravilne 
izgovorjave našega krajevne
ga imena.

Za občinski odbor SDS 
Jernej Zorko

LDS
LIBERALNA DEMOKRACIJA

SLOVENIJE

SLS.
Slovenska ljudska stranka

www.sls.si

“TRENJA”, 
solidarnost 
upokojencev...

Več ali manj okoli nas 
“trenja, trenja“. Četrtkova 
oddaja na POP TV je dala 
vedeti, da so različne poti za 
dosego istih ciljev. Gospod 
Janša se jih zaveda. Misli na 
ugodni čas.

Mi, manj pomembni sprem
ljevalci družbenega in po
litičnega življenja, pa le mora
mo povedati tudi svoje miš
ljenje. Pričakujemo, da bodo 
več rekli upokojenci.

Mlajši nam priporočajo so
lidarnost, nočejo pa se poglo
biti ali pa zavestno ignorirajo 
resničnost preteklosti. Zdajšnji 
upokojenci, ki so po rednih 
zakonih SPIZ dosegli pokoj
nine, so prehodili težko pot 
(medvojno obdobje, 2. sve
tovna vojna, povojni čas ob
nove, itd). Njihova pot je bila

polna solidarnosti in do konca 
svojega življenja jim tega več 
ni potrebno zanikati in ne pri
čakovati od njihovih nizkih 
pokojnin še solidarnosti.

Zavedamo se, daje nujno 
zagotoviti varnost pokojnin
skih skladov in to ločeno po 
značilnostih zakonskih dolo
čilih pokojnine. Vse izredne 
pokojnine naj zagotavlja za
konodajalec s posebnimi viri. 
Če zanje ne ve, ne more uza
koniti pokojnin.

Člani DeSUS-a imamo svo
je geslo “ZA VSE GENE
RACIJE" in tako poudarja
mo, da mora biti zagotovilo 
pokojnin vseh od prvega dne 
zaposlitve z zagotovilom ne
dotakljivosti, bolje rečeno - 
neodtujljivosti. Gre za varno 
počutje in gotovo ne bo pri
hajalo do podtikanj ali celo 
žalitev starejše generacije.

Mlajši se morajo zavedati, 
daje za njihovo šolanje tudi 
bila potrebna solidarnost in naj 
jo cenijo ter s svojo sposob
nostjo gradijo srečnejšo pri
hodnost. Brez socialnosti ne 
bo šlo!

Torej “TRENJA" naj vodi
jo v dialog za pravilno usmer
jenost razvoja naše družbe!

Če nas slišite, vedite tudi, 
kaj hočemo! Želimo le dobro!

Za OO DeSUS Brežice 
Rok Kržan

pum
posavska unija

SavaGlas, 30.3.2006

Ivan Molan

družbeno koristnega dela. 
Prav tako naj bi svojo vlogo 
pri dvigu kakovosti življenj
skega standarda v našem okol
ju našlo tudi gospodarstvo, 
kar so posamezna podjetja oz. 
podjetniki Integral Brebus 
Brežice d.o.o., KOP Brežice 
d.d., Elektro Stefanič s.p., 
AFP d.o.o., Skala Brežice 
d.o.o., Skupina Tojeto in 
Stane Kocjan s.p. s svojo pod
poro storili že v fazi prijave 
projekta.

O nadaljnjih aktivnostih v 
zvezi z ustanovitvijo in delo
vanjem LRF Posavja, v kate
ro želimo kot partner skupaj 
s soustanoviteljema pritegniti 
čim širši krog posameznikov 
in podjetij, bomo občane še 
obveščali.

Ivan Molan, 
župan občine Brežice

'i
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SOCIALNI

Na seji odbora za urbani
zem in okolje sta nam pred
stavnika oddelka za prostor
sko načrtovanje in razvoj ob
čine Brežice predstavila na
loge, ki jih morajo opraviti v 
tem letu. Gre za izjemno širi
no obveznosti - od izdelave 
strokovnih podlag in predloga 
prostorske strategije, izdelave 
variantnih rešitev urbanistič
nih zasnov, javne razgrnitve 
in javne obravnave predlogov 
in še cele vrste vmesnih opra
vil vse do končnega sprejema 
odloka o prostorski strategiji, 
kar naj bi se zgodilo v maju 
2007. leta. Ob pripravi tega 
odloka pa tečejo še sprotne 
naloge, ki so jih na tem od
delku dolžni delati za občane 
in občino. Članica odbora, si
cer svetnica SD, je postavila 
vprašanje, kako bodo te stro
kovno zahtevne in obširne na
loge opravljene, če dela to D 
1 (ena!) zaposlena. Že dolg0 
je znano, daje na tem oddelku 
močna kadrovska podhranje
nost. Zakaj je tako, so različna 
pojasnila, ki pa ne prepričajo, 
da stanja ni možno izboljšati- 
Že primer krške občine kaže, 
da se kadri dobijo, če je volja 
za to. Zato naslavljamo na žup
ana resen poziv, da poskrbi za 
ustrezno kadrovsko okrepitev 
tega oddelka, ki je še kako 
pomemben pri načrtovanju raz
voja občine.

Milena Jesenko, 
svetniška skupina S
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mnenja, odgovori, popravki ...

Sporočilo bralcem!
Bralce vabimo, da s svojimi mnenji, stališči in komentarji sode

lujejo v rubriki Mnenja, odgovori in popravki. Vsi prispevki za 
rubriko morajo biti opremljeni s polnim imenom in naslovom 
odgovorne fizične osebe (tudi v primeru institucij, organizacij, 
strank, društev,...) in s telefonsko številko, na kateri je mogoče 
preveriti avtentičnost avtorja. Na podlagi Zakona o medijih 
(Ur.l.35/2001) si uredništvo pridržuje pravico do objave ali neob- 
jave in krajšanja prispevkov v skladu s svojo uredniško politiko 
in prostorskimi možnostmi. Izjema so odgovori in popravki, ki po 
zakonu ne smejo biti spremenjeni'in dopolnjeni.

Se mar iščejo krivci?
SavaGlas št. 154, str. 2

Gospod V. Podgoršek je v 
zadnjih Posavskih mušicah 
(SavaGlas, 16. 3. 2006, str. 2) 
zapisal: “...res imamo v zdravst
vu in kulturi, osnovnem, sredn
jem in glasbenem šolstvu, na 
področju gozdarstva in še kje 
visoko usposobljene ljudi, a 
njihovih učinkov navzven ni 
čutiti. Kakor, da jih ni ..." Z 
zadnjim delom njegove trditve 
se ne strinjam, ker je nestro
kovna in brez argumentov. 
Menim, da imamo v naši skup
nosti kar nekaj visoko us
posobljenih ljudi, katerih be
sede in dejanja imajo določeno 
težo tako v Posavju kot v Slo
veniji. So ugledni in spoštovani 
člani skupnosti, ki kar precej 
prispevajo k razvoju te skup
nosti. Bil bi zelo vesel, če bi se 
dalo videti strokovne kazalni
ke, na osnovi katerih se delo 
visoko usposobljenih ljudi v 
zdravstvu, kulturi, osnovnem, 
srednjem in glasbenem šolstvu 
naše skupnosti daje v nič.

Mag. Tomaž Teropšič

Blagajničarka in 
direktor poslovala 
mimo blagajne?

SavaGlas, št. 154, str. 1

V članku z naslovom “Bla
gajničarka in direktor poslo
vala mimo blagajne”, ki je bil 
objavljen 16.3.2006 na prvi 
strani vašega časopisa, novi- 
nar/ka N.C.C. navaja neresni
ce, ki negativno vplivajo na 
moj ugled in bi utegnile škodi
ti tudi podjetju, katerega sem v 
zadnjih osmih letih uspešno vo
dil. Zato nekaj pojasnil.

Nikoli nisem sodeloval ozi
roma “poskrbel” pri kakršnih
koli izplačilih iz blagajne z bla
gajničarko (katere imena ne 
navajate), če ta izplačila niso 
bila upravičena in v skladu z 
internim pravilnikom o blagaj
niškem poslovanju.

Nepravilnosti, ki jih je avtor/ 
ica članka nepravilno interpre
tirala v članku, smo odkrili v 
času, ko sem vodil podjetje in o 
sumu takoj obvestil policijo.

Nadalje članek ne izkazuje 
nobene ekonomske osnove za

dane ocene poslovanja s stra
ni novinarja/ke. Nesporno je, 
da je “svetla prihodnost”, kar 
tudi novinar/ka ugotavlja, plod 
dela zaposlenih v obdobju od 
1997 do danes.

Dejstva, ki so sama po sebi 
dovolj zgovorna, navajam v 
nadaljevanju. Oceno o oprav
ljenem delu pa prepuščam 
uredništvu in bralcem:

- od leta 1986 do leta 1997 
se je v podjetju zamenjalo 16 
direktorjev;

- da je do tedaj prodajal 
Stilles izdelke pod svojo bla
govno znamko le v treh državah 
(Slovenija, Hrvaška in Make
donija), danes pa jih v štirina
jstih;

- delež prodaje pod lastno 
blagovno znamko je bil leta 1996 
zanemarljiv, danes presega 
polovico ustvarjene prodaje;

- pred letom 1997 je Stilles 
med drugim proizvajal tudi 
izdelke, ki jih je prodajal po ta
ko nizki ceni ali pa jih je delal 
tako “drago”, da je generiral 
izgubo na substanci;

- da je imel leta 1997 Stilles 
razvita le dva lastna serijska 
programa, danes jih ima se
dem;

- da je Stilles leta 2005 pro
dal 2-krat več kot leta 1996, 
letos pa bo celo 2,6-krat več 
kot leta 1996;

- da je prodaja na zapo
slenega porasla za 3-krat;

- da je dodana vrednost na 
zaposlenega porasla za 4-krat;

- da je bil Stilles leta 1997 
brez ustrezne tehnologije, ve
čina strojev pa povsem iztroše
nih;

- da je družba investirala v 
tem obdobju 3,5 milijona EUR 
v tehnologijo, trženje, informa
tiko in zaposlene;

- da podjetje usmerja poten
ciale in sredstva v razvoj tr
ženja;

- da ima že sedmo leto svoj 
referenčni prodajni salon v

Ljubljani, ki je eden od glavnih 
temeljev dolgoročnega razvo
ja družbe;

- da ima danes šolo za 
izobraževanje lastnih mizarjev;

- da nas je konkurenca leta 
1997 že odpisala, danes pa o 
nas govori z vsem spoštovan
jem;

- da je družba leta 2004 in 
2005 poslovala prvič po nekaj 
desetletjih s pozitivnim de
narnim tokom; tudi dobički bi 
lahko bili v teh dveh leti mnogo 
večji, če Stilles ne bi vseh sred
stev vlagal ponovno v razvoj, 
kar je po mojem mnenju, v tem 
trenutku, najpomembnejše.

Navedena dejstva dajejo 
Stillesu osnovo za “svetlo pri
hodnost”. In to so tudi teme, na 
podlagi katerih lahko novinar 
napiše o prehojeni poti objek
tiven članek, če že ne pohval
nega. Drži pa, da spremljeval
cev mnogokrat nismo mogli iz
birati sami in so zaradi tega 
nastajali tudi “madeži” v tej 
zgodovini, ki jih ugotavljate 
(prav gotovo mednje ne sodi 
samo afera Šuštar...).

Toda Stilles je danes tako 
urejen in dober kot morda še 
nikoli v svoji zgodovini. Od 
prvega do zadnjega dne so 
zaposleni dobivali redno plačo 
v skladu z zakonodajo, izpla
čane vse regrese v tem obdob
ju, celo božičnice smo pričeli 
izplačevati, ki so bile iz leta v 
leto višje, in to zaposlenim, ki 
so leta 1997 težko verjeli v kak
šno svetlejšo prihodnost. Stil
les je danes lahko Sevnici v po
nos! In tako bi lahko bil pred
stavljen tudi v vašem članku.

Ker utegne zavajajoči čla
nek, ki ste ga objavili, vplivati 
na moj ugled in ugled podjet
ja, pričakujem v naslednji šte
vilki članek s prej navedenimi 
dejstvi, saj si Stilles zasluži tudi 
ustrezen članek o stanju družbe 
včeraj, danes, jutri.

A leksander Hatlak
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NAROČILNICA
SAVAGLAS - časopis za širšo posavsko deželo 

Trg izgnancev 12, 8250 Brežice 
Tel.: 07-49-91-254, 07-49-91-250 

Fax.: 07-49-91-253
Elektronska pošta: komerciala@radio-brezice.si 

Naročam/o časopis SAVAGLAS 

Ime in priimek

Podjetje(naziv in naslov)

Davčna številka podjetja

Zavezanec za DDV

Kraj Poštna št.

Ulica Telefon

Datum Podpis

Število izvodov

Naročnina skupaj s PTT stroški znaša 210 SIT oz. 0,88 EUR 
preračunano po centralnem tečaju na izvod. Naročniško 
razmerje je sklenjeno za najmanj eno leto. Preklic naročnine 
je možen samo pred novim obračunskim obdobjem.
v_______.__________________________/

Krizni center za otroke 
in mladostnike Krško

CKŽ105, Krško 
041-886-208, 07/49-05-177

Ko si v stiski, ko nekoga potrebuješ, 
ko imaš težave doma..., 

lahko pokličeš ali prideš na pogovor, 
lahko pa pri nas tudi ostaneš. 

Dosegljivi smo 24 ur na dan vse dni v letu!

mali oglasi
Perutnina Rostohar sporoča 

cenjenim strankam, da spreje
majo naročila za kilogramske 
bele piščance, kijih boste dobili 
v petek, 7. aprila. Rjave in gra- 
haste jarkice pa lahko dobite 
vsak dan med tednom po 17. 
uri. Pokličite 07/49-21-563 ah 
031-621-522 ali priditek Ros- 
tohaijevim na Brege 1.

V Zg. Pohanci prodam 
starejši vinograd s hramom v 
izmeri 30 arov. Voda je na par
celi. Pokličite 031-204-149.

Na Vitovcu pri Krški vasi 
prodam parcelo velikosti 2300 
m2 z zidanico, ki ima hišno 
številko. Pokličite 051-229-371.

mvw.volkswagen.si

1 evro = 430.000 SIT prihranka
1 evro = paket opreme Comfortline,

+usnjen volan 
+ naslon za roke spredaj.

Število vozil in modelov je omejeno. Slika je simbolna. Skupna poraba: 5,0-8,41/100 km. Emisije COj: 155 - 202 g/km.

Radanovič Brežice d.o.o. Tei.: 07/49-92-150
fem.it.va ulic,s, ' Fax: 07/49-92-172
«2S0 Brežic*

OTROŠKA FOTO-AKCTJA 
APRIL

vsak torek in četrtek!
PREDSTAVLJA:

r
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f^TTTT
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ROŽMAN

Brežice, Lamutova 16
Tet.:07/49 SO 260 

info@(oto-rozman.si

A

Z FROFI-PORTRET VAŠEGA OTROKA

mm ZA SAMO 599 . (13x18cm)
« t udi o
ROŽMAN

Bitna, um.toocn Fotografiramo od 10-18 h
Tel,:07/49 90 260 ° J

www.foio-To2man.si
Ponudba velja samo lx na družino.Naredimo vet 
posnetkov, ki vam jih predstavimo še isti dan.

SKUPAJ DELAMO ZA ZDRAVJE
Ob svetovnem dnevu zdravja - 7. aprilu vabimo vse 
občane Brežic, da se udeležijo 'Testa hoje na 2 km' 
in s tem ugotovijo svojo telesno zmogljivost. Aktivnost 
se bo izvajala na igrišču ekonomske in trgovske šole 
v petek, 7. aprila, ob 16. uri. Pridite športno oblečeni 
in obuti. Testiranje je brezplačno!
Prijave na test hoje in dodatne informacije dobite na 
tel. št. 07/49-91-404 od ponedeljka do petka od 7. 
do 8. ure in od 13. do 14. ure pri Ljudmili Kramar.

Vljudno vabljeni!

Zdravstveni dom Brežice 
Zdravstveno vzgojni center 
Černelčeva 8, 8250 Brežice

-------------------------------------------—---------------------------------------------------------------- ------------------------------------ ■ ■ ~\
Časopis SavaGlas - časopis za širšo posavsko deželo izdaja Radio Brežice d.o.o., Trg izgnancev 12, 8250 Brežice

Odgovorna urednica: Lidia Zbašnik
Izhaja vsak drugi četrtek. Cena izvoda je 240 tolarjev - 1 EUR (preračunano po centralnem tečaju: 1 EUR = 239,640 SIT ).

Naslov uredništva: Tr^ izgnancev 12, 8250 Brežice - telefon: 07/49-91-250, telefax : 07/49-91-253 - Elektronska pošta: sava.glas@radio-brezice.si 
Vodja komerciale: Simona Gerjevič; telefon: 07/49-91-250 - Elektronska pošta: simona.gerjevic@radio-brezice.si 

Oblikovanje in računalniški prelom: Miloš Radosavljevič, Igor Tršelič - Tisk: SET d.d., Vevška c. 52, Ljubljana
Nenaročenih rokopisov in fotografij ne vračamo.

Število tiskanih izvodov: 5.000
Na podlagi Zakona o DDV ( Ur.List RS št. 89/98 ) sodi časopis med proizvode, za katere se obračunava DDV po stopnji 8.5%.
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Brežiški župan Molan na izboru za miss Posavja, kjer je bil tudi v 
ocenjevalni komisiji, ni mogel odtrgati pogleda od brhkih Posavk, 
pa še ob aktualno miss Slovenije Sanjo Grohar so ga posa
dili. Toliko lepote na kupu na občinski upravi gotovo ne sreča.

Da država za vrtce odreja pravila, ki dražijo to storitev, je 
splošno znano. Manj pa so javnosti poznani nazivi tistifi, ki 
vodijo vrtce. Tako nas je na vabilu s Senovega za ogled nji
hove prireditve presenetil podpis “vodjinja vrtca”. Menda je 
za ta čudotvor okrivljen znani slavist dr. Toporišič.

Bolje vrabec v roki ko golob na strehi, je rekel Milko Veršec 
z Bizeljskega. Hotel je imeti svojo občino, dobil je vsaj kra
jevni urad.

Pestrejša ponudba
Brežice - Tisti, ki radi zaidejo v prodajalne sevniške Ko

pitarne, bodo lahko odslej kupovali v novi in predvsem večji 
prodajalni. Prav utesnjenost je bila eden od glavnih razlogov 
za selitev iz nakupovalnega centra v staro mestno jedro Brežic, 
kjer je bila včasih Izbira, pred kratkim pa še prodajalna s 
konfekcijo. Po besedah Dušana Radoviča, koordinatorja v 
maloprodaji, so se v podjetju odločili za širitev trgovske mreže, 
poleg svoje blagovne znamke pa uvajajo tudi druge. Ponuja
jo namreč del programa ARA, program za mlade XTI, otoška 
programa ARA in Pollino, ki sta zelo kakovostna, dopolnje
na z anatomskimi vložki, moško obutev, torbice in pripo
močke za vzdrževanje. Večina (90 odstotkov) obutve je 
izdelane iz usnja. Kupci pa gotovo ne bodo prezrli akcijskega 
kotička, kjer so na voljo modeli iz prejšnjih sezon. J.K.

Ko smo predsednika 
vlade Janeza Janšo ob 
obisku na Radiu Bre
žice prosili za foto
grafiranje pred radiem, 
se je ob poziranju pred
sednik globoko zazrl v 
luknjo v asfaltu (na fo
tografiji) in nas povpra
šal, če jo bomo izrezali 
iz fot o grofije. Direktor 
radia Edi Štraus mu je 
odvrnil, da je brežiški 
župan “njegov” (SDS-ov), kajti stavba, v kateri so prostori ra
dia, je občinska. Predsednik Janša mu je odvrnil, da bo župana 
Molana takoj naslednji dan opozoril na to. Mi predsedniku ver
jamemo in pričakujemo, da bo luknja nemudoma zakrpana, če 
ne prej, pa vsaj pred prihajajočimi volitvami.

Ob obisku vlade v Posavju so se nekateri ministri z vesel
jem odzvali povabilu za pogovor pred mikrofonom Radia 
Brežice, ministrica za kmetijstvo Marija Lukačič, ki so jo 
kmetje najbolj željno pričakovali, pa se našemu povabilu ni 
odzvala, z izgovorom, da nima časa. Na enak način je “od
pravila” tudi predstavnike območne kmetijsko gozdarske 
zbornice, čeprav jim je najprej srečanje obljubila. Našla pa je 
čas za obisk kozjerejskega društva in sirarne, ki zagotovo ni
sta primarni kmetijski panogi v Posavju. Sicer jo razumemo, 
saj bi bila vprašanja ogorčenih kmetov, zakaj še ni subvencij 
in državne pomoči za škodo po toči, precej neprijetna, zato se 
jim je raje elegantno izognila.

Občina Sevnica je pred meseci na seji občinskega sveta pod 
točko “Razno” pristopila k projektu umeščanja odlagališča 
NSRAO v prostor. Sedaj je pod 22. točko dnevnega reda iz
stopila. Če bo šlo tako naprej, se bodo najpomembnejše točke 
kmalu začele obravnavati na začetku seje občinskega sveta.

Damir in Mate v MC Brežice
Brežice - V društvu SOUND VISION se s pravimi podporni

ki, ki sojih prepoznali v Mladinskem centru Brežice in Zavodu 
Regio, zavzemajo za zabave, ki bodo več kot samo kalkulacija 
med odhodki in prejemki. Zavzemajo se za kakovostno glasbo, 
različne izvajalce, pisane vizuelne efekte, zabavo.

Gonilna sila društva Soundvision

Vsi ljubitelji tovrstne glasbe bodo imeli v soboto, 22. apri
la, spet možnost okusiti dobrote iz omenjene glasbene kuhin
je, ko bo v MC Brežice gostoval murskosoboški mul ti talent 
DJ Damir z domačinom DJ Matejem in VJINOCYBE.

Rugelj, če boš v svoji mesnici 
Mici delal take salame, ti bomo pa 

“zrihtali” nepovratna državna 
sredstva!

L — /

Poslanec Rugelj in minister Vizjak

ujeli smo

Afomm
Mogočnosti srca še 

nihče ni izmeril.
Koskenniemi

Srce je bogastvo, ki se 
ne prodaja in ne kupuje, 

marveč daruje.
Flaubert

Če hočete žeti srca, jih 
morate sejati.

Bcsrne

V isti količini, kot 
sprejemaš, moraš tudi 
dajati; če želiš vse srce, 

daj vse življenje.
Ruckert

Vse je mogoče oprostiti, 
samo ne pomanjkanja 
srca. Kdor ga nima, naj 

si ga izmisli.
Dossi

Razum nam lahko 
pokaže, čemu se je 

treba izogniti, toda edino 
srce nam govori, kaj je 

treba delati.
Joubert

Srce je tkanina, ki se 
najlaže razdre, a tudi 

najlaže zakrpa.
Dumas

mm
ZGODNJA URA

Oče se jezi nad hčerko: 
“Zakaj si mami povedala, 
kdaj sem prišel domov? 
Strogo sem zabičal, da ji 
tega ne poveš!”
“Saj ji nisem!“
“Kako, če pa ve?”
“Rekla sem ji samo, da 
nisem mogla pogledati na 
uro, ker sem ravno pogrin
jala mizo za zajtrk!”

MAMIN NASVET

Hči ne ve, ali naj se poroči 
z električarjem ali z voja
kom, zato za nasvet vpraša 
mamo. Mama ji svetuje: 
“Ni kaj razmišljati, vzemi 
vojaka.”
“Zakaj pa ravno vojaka?” 
“Ker se zgodaj zbudi, pos
pravi posteljo in sprejema 
ukaze.”

NE MORE

Tone doma popravlja ogra
jo in sosed ga vpraša: “Ali 
ni danes pogreb tvojega 
direktorja?”
“Je.”
“Zakaj pa ne greš?”
“Ne morem. Najprej delo, 
potem zabava.”

VREME
NAPOVED VREMENA 
ZA SLOVENIJO 
30. marec 2006

Danes bo večinoma son
čno, pihal bo jugozahodni 
veter.

Jutri bo dopoldne pretež
no oblačno, popoldne spre
menljivo oblačno s krajevni
mi plohami in nevihtami. Se 
bo pihal jugozahodni veter.

SIMPLV CLEVER

ŠkodaOctavia že od 3.327.642 SIT
Akcija velja za omejeno količino vozil iz zaloge

Avtoline Krško, Bohoričeva 10, te!.: 07 490 21 20 J |


